
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-9/2022 

 
 

 

ZÁPISNICA 
z 36. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 
 

Miesto konania: Átrium Hotel Set, Kalinčiakova 29/1, Bratislava 
 
Dátum a čas konania: 08.12.2022, od 09:00 hod. do 15:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
3. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Gábor Asványi, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ  
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 Tomáš Liška, vedúci odd. investičných činností Bratislavského samosprávneho kraja 

Michal Beniač, zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov 
Martin Kyrcz, projektový vedúci hl. mesta Bratislava 
Mojmír Gaško, projektový manažér Športového centra polície 
Vladimír Baluška, riaditeľ Národného športového centra 
Michal Ondruš, predseda predstavenstva NBC Bratislava, o.z. a koordinátor mužskej zložky Slovenskej 
basketbalovej asociácie 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a všetkých hostí, a skonštatoval, že SR 
FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice 
zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice 
koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Na úvod predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program 36. zasadnutia SR FNPŠ bol zaslaný všetkým 
členom SR FNPŠ mimoriadne iba 6 dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov a podkladov, za čo poďakoval 
kolegom z kancelárie FNPŠ. Zároveň informoval prítomných členov SR FNPŠ a hostí, že člen SR FNPŠ p. Ivan 
Greguška bude trochu meškať a pripojí sa k rokovaniu SR FNPŠ v priebehu zasadnutia. Ďalej uviedol, že člen SR 
FNPŠ p. Michal Varmus bude pripojený k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie ZOOM, a to 
zo zdravotných dôvodov. Následne všetkých prítomných upozornil, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 
Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“). V zmysle novelizovaného znenia 
ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde sa z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový 
záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu 
do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia 
príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území mesta Bratislava - história, stav a perspektívy predstavené poverenými 

zástupcami mesta Bratislava a inými 
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3. Športová infraštruktúra na území Bratislavského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy 
predstavené predsedom kraja a jeho tímom 

4. Športová infraštruktúra Národného športového centra (NŠC) - história, stav a perspektívy predstavené 
riaditeľom NŠC a jeho tímom 

5. Športová infraštruktúra Športového centra polície (ŠCP) - história, stav a perspektívy predstavené 
riaditeľom ŠCP a jeho tímom 

6. Kontrola plnenia uznesení 
7. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
8. Informácia o činnosti kancelárie Fondu na podporu športu od posledného zasadnutia správnej rady 

9. Informácia o aktuálnom stave športovej infraštruktúry národného významu 

10. Žiadosť Slovenského zväzu biatlonu na poskytnutie finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu 
na dofinancovanie prác, ktoré nastali pri výstavbe novej kolieskovej dráhy v Národnom biatlonovom centre 
v Osrblí 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 

b) schvaľovanie zmeny rozhodnutia o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu 

12. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

c) schvaľovanie zmien rozhodnutí o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu 

13. Informácia k príprave novelizácie Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 

športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike prostredníctvom Fondu na podporu športu č. 

SA.64334 

14. Prerokovanie návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

15. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú 

infraštruktúru č. 2022/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 

b) schvaľovanie Usmernenia k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 

16. Schvaľovanie plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 1. polrok roku 2023 

17. Rôzne 

 
Zasadnutie SR FNPŠ ďalej pokračovalo a predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan predložil na zasadnutí návrh 
na zmenu poradia jednotlivých bodov navrhovaného programu, ktorý bol pred zasadnutím dňa 02.12.2022 zaslaný 
na vedomie všetkým členom SR FNPŠ v rámci pozvánky na zasadnutie. Návrh na úpravu návrhu programu 
a prehodenie úvodných bodov prítomným krátko zdôvodnil s poukazom na požiadavku zo strany pozvaných hostí.  
 
 
Po krátkej diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2022 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území Bratislavského samosprávneho kraja - história, stav 

a perspektívy predstavené zástupcami BSK 
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3. Športová infraštruktúra na území mesta Bratislava - história, stav a perspektívy predstavené 
poverenými zástupcami mesta Bratislava a inými 

4. Športová infraštruktúra Športového centra polície (ŠCP) - história, stav a perspektívy predstavené 
riaditeľom ŠCP a jeho tímom 

5. Športová infraštruktúra Národného športového centra (NŠC) - história, stav a perspektívy 
predstavené riaditeľom NŠC a jeho tímom 

6. Kontrola plnenia uznesení 
7. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
8. Informácia o činnosti kancelárie Fondu na podporu športu od posledného zasadnutia správnej 

rady 

9. Informácia o aktuálnom stave športovej infraštruktúry národného významu 

10. Žiadosť Slovenského zväzu biatlonu na poskytnutie finančných prostriedkov z Fondu na podporu 
športu na dofinancovanie prác, ktoré nastali pri výstavbe novej kolieskovej dráhy v Národnom 
biatlonovom centre v Osrblí 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie zmeny rozhodnutia o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu 

12. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

c) schvaľovanie zmien rozhodnutí o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu 

13. Informácia k príprave novelizácie Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu 

a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike prostredníctvom 

Fondu na podporu športu č. SA.64334 

14. Prerokovanie návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

15. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce 

športovú infraštruktúru č. 2022/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 

b) schvaľovanie Usmernenia k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2022/001 

16. Schvaľovanie plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 1. polrok roku 2023 

17. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne.  
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2. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NA ÚZEMÍ BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA - HISTÓRIA, 
STAV A PERSPEKTÍVY PREDSTAVENÉ ZÁSTUPCAMI BSK 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan krátko uviedol bod programu a  na úvod privítal prizvaných hostí 
z Bratislavského samosprávneho kraja (ďalej len „BSK“), ktorí odprezentujú projekt športovej infraštruktúry 
na území BSK a odovzdal slovo vedúcemu odd. investičných činností BSK p. Tomášovi Liškovi a zástupcovi 
riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov BSK p. Michalovi Beniačovi.  
 
Slova sa ujal vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška, ktorý na úvod prezentácie poďakoval 
za pozvanie a uviedol, že členom SR FNPŠ by rád odprezentoval projekt BSK „Kampus športu a zdravia Petržalka“ 
a poskytol základné informácie o tomto projekte športovej infraštruktúry. Projekt „Kampusu športu a zdravia“ by sa 
mal nachádzať v Bratislave v mestskej časti Petržalke časť Južné mesto, Dolnozemská / Panónska cesta, 
v blízkosti čističky odpadových vôd. Pozemky, na ktorých by sa projekt mal uskutočniť sú vo vlastníctve BSK, 
pričom sú umiestnené v rýchlo sa rozvíjajúcej lokalite, keďže neďaleko sa nachádza novovybudovaná časť 
Petržalky – Slnečnice. V lokalite je výborná dostupnosť mestskej hromadnej dopravy (MHD) ako aj možnosť 
dopravenia sa osobnou automobilovou dopravou s dostatkom parkovacích plôch. Funkčne by malo byť územie 
prioritne využiteľné na šport a rekreáciu s doplňujúcou funkciou občianskej vybavenosti. Navrhovaný projekt je v 
súlade s územným plánom mesta Bratislava, pričom celkové územie BSK je vo výmere 94.576 m2 a celková hrubá 
podlažná plocha objektov na tomto území by mala byť 47.916 m2.  

 
Následne vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška krátko predniesol históriu a aktuálny stav projektu. 
Dlhodobo bol predmetný rozsiahly pozemok vo vlastníctve BSK v diskusii s rôznymi možnými scenármi. Súčasné 
vedenie BSK jasne a zreteľne deklarovalo, akým spôsobom je možné využiť túto plochu, a to na spomínaný účel 
vybudovania „Kampusu športu a zdravia“. Základnou ideou predstaviteľov BSK je relokovanie existujúcej strednej 
športovej školy Ostredková, ktorá má byť srdcom tohto kampusu a zároveň celkový zámer vrátane architektonickej 
štúdie bol odsúhlasený zastupiteľstvom BSK v júni 2021. Medzičasom BSK dospelo aj k ďalším krokom. Tento 
projekt vo februári 2022 obdržal súhlasné stanovisko k investičnej činnosti, ktorá je základným procesným stupňom 
pred nasledujúcimi legislatívnymi krokmi. Ďalej uviedol, že projekt „Kampusu športu a zdravia“ by mal obsahovať 
tieto zložky: športová škola spolu s kompletným zázemím, internátom, jedálňou a športová multifunkčná hala 
vrátane úpolovej a gymnastickej haly, atletický ovál, plavecký bazén, rôzne verejné plochy a iné vrátane hokejovej 
haly, kde by mala pôsobiť hokejová akadémia. V rámci tohoto zámeru bolo podpísané Memorandum o spolupráci 
so Slovenským Zväzom ľadového hokeja (ďalej len „SZĽH“) o začlenení hokejovej akadémie do relokovanej 
strednej športovej školy v rámci tohto kampusu. Rovnako BSK podpísalo aj Memorandum o spolupráci 
so Slovenským Atletickým Zväzom (ďalej len „SAZ“) o začlenení 400 m atletického oválu s ôsmimi dráhami, čo je 
veľkým bonusom tohto projektu. Aktuálne BSK pracuje na jednotlivých predprojektových prípravách a už v tomto 
roku finalizujú niektoré časti, hlavne čo sa dotýka samotnej školy.  
 

Kampus športu a zdravia Petržalka 

Poloha  

4
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V rámci projektu bol plánovaný aj parkovací dom v areáli kampusu, avšak aktuálne je vypustený z projektu. V areáli 
by sa mal nachádzať internát pre žiakov s celkovou kapacitou 220 lôžok a počítajú s celkovým počtom študentov 
v objeme okolo 700 žiakov. Pri tvorbe tohto projektu sa inšpirovali zahraničím a  štýlom jednotného kampusu – 
areálu. Absolútne nepripúšťajú žiadny spôsob dynamickej dopravy, čo sa týka automobilov v rámci areálu. Veľmi 
dôležitý akcent v kampuse je na zelené plochy a na jednotlivé časti dopravy vnútornej (bicykle, kolobežky). 
Dimenzia „Kampusu šport a zdravie“ svojím charakterom a synergiami je správne namixovaná a v racionálnej 
mierke vsadená do rozvíjajúceho sa územia.  

 
Momentálne sa projekt nachádza v časti ekonomizácie a optimalizácie tohto riešenia, aby bolo možné uplatniť 
princípy a jednotlivé zložky projektu tak, aby všetky dotknuté strany (športy) mali svoje zázemie. Sú držiteľmi 
dokumentácie k územnému rozhodnutiu, ktorú by chceli sfinalizovať a predložiť už v budúcom roku na získanie 
všetkých povolení. Následne všetkým prítomným predniesol základný predbežný časový harmonogram projektu:  
 

 
Predpokladaný čas ukončenia celého projektu je naplánovaný na koniec roka 2026. Na záver sformuloval najväčšie 
benefity tohto projektu, a to že ide o modernú športovú školu kampusového typu s plnohodnotným zázemím 
pre všetky potrebné druhy športov. Zahŕňa hokejovú akadémiu spojenú so strednou športovou školou v rámci 

6 7

12
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areálu. Všetky športy a infraštruktúra spolu s internátom sa nachádzajú v rámci jednotného ohraničeného areálu 
so skvelou dostupnosťou lokality pre študentov, hráčov a divákov. V areáli by sa mal nachádzať 400m atletický 
ovál s ôsmimi dráhami, tri hokejové haly v štandarde podľa Medzinárodnej hokejovej federácie IIHF, multifunkčná 
športová hala podľa štandardov Medzinárodnej basketbalovej federácie FIBA a plavecký bazén. V blízkosti areálu 
sa počíta s dostatkom parkovacích plôch. Tento projekt by sa mal realizovať po etapách, a teda fázovaním projektu 
sa dosiahnu nižšie ekonomické vstupy pre zúčastnené strany do tejto športovej infraštruktúry. Zámerom BSK je 
sprístupniť tieto športoviská aj širokej verejnosti.  
 
Svojho kolegu doplnil zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov BSK p. Michal 
Beniač a krátko odôvodnil použitie názvu projektu, a to tým, že BSK je zriaďovateľom stredných škôl, sú 
zriaďovateľom aj stredných zdravotníckych škôl. A oblasti šport a zdravie spolu úzko súvisia. V rámci tohto projektu 
ide o združenú investíciu, kde časť projektu je zameraná na hokej, kde je partnerom HC Slovan Bratislava, časť 
na výučbu a loptové športy, kde je partnerom spomínaná stredná škola a tretím investorom na základe 
podpísaného memoranda o spolupráci bude SAZ vzhľadom na výstavbu bežeckého oválu.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi a položil prezentujúcim otázku vzhľadom na etapy budovania 
tohto areálu, že s akou fázou výstavby z odprezentovaného projektu „Kampusu športu a zdravia“ v Bratislave by 
mali zámer osloviť Fond na podporu športu o poskytnutie podpory. Na uvedené reagoval zástupca riaditeľky odboru 
stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov BSK p. Michal Beniač a uviedol, že po diskusii a stretnutiach so 
SAZ by zámer pravdepodobne súvisel s výstavbou spomínaného 400m atletického oválu. Následne člen SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi pokračoval a rozvinul túto časť s tým, že či v danom prípade by bol BSK žiadateľom o príspevok 
na projekt podpory športu, čo prezentujúci potvrdili. V rámci tohto požiadal o zodpovedanie otázky, v akom stave 
pripravenosti je spomínaná časť projektu a v akej miere spolufinancovania sa BSK zamýšľa zapojiť. Na uvedené 
opäť zareagoval zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov BSK p. Michal Beniač 
a uviedol, že momentálne sa nachádzajú v stave verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu. Začiatkom 
roka 2023 by mali vyhlasovať verejné obstarávanie na všetky stupne dokumentácie. Čo sa týka financovania ako 
takého, v rámci školskej časti budú žiadať finančné prostriedky z operačného programu Slovensko. V rámci 
spolufinancovania sú pripravení aj v prípade podania žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt podľa podmienok 
stanovených zo strany Fondu na podporu športu. Na záver uviedol, že optimisticky vníma termín verejného 
obstarávania na stavebnú časť projektu na jeseň 2024.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že pre Fond na podporu športu je dôležitý práve 
spomínaný časový harmonogram a možné zdroje financovania projektu. Následne doplnil, že v rámci júnového 
zasadnutia zastupiteľstva BSK bolo prijaté uznesenie, kde jedným z kľúčových partnerov tohto projektu by mal byť 
HC Slovan Bratislava, ktorý by si mal polovicu tohto areálu prenajať a mal by vystavať spomínané tri hokejové haly. 
Vzhľadom na uvedené uznesenie požiadal o poskytnutie informácie o aktuálnom stave týchto procesov budovania 
hokejových hál. Na uvedené odpovedal vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška a uviedol, že toto 
všetko je súčasťou predprojektovej dokumentácie a ku dňu 8.12.2022 ešte nie je uzatvorená zmluva o prenájme 
s potenciálnym prenajímateľom. Zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov BSK 
p. Michal Beniač doplnil kolegu, že zmluva by sa mala uzatvoriť do konca roka a uviedol, že aktuálne prebieha 
územné konanie na súvisiacu infraštruktúru, inžinierske siete, dopravné napojenie atď. a toto sa zapracúva do 
projektovej dokumentácie celého areálu. Následne pokračoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že 
časový horizont a stav je pre Fond na podporu športu dôležitým aspektom a položil otázku kedy vidia reálne 
možnosť realizácie vybudovania 400m atletickej dráhy s ôsmimi dráhami, ktorá aktuálne na Slovensku absentuje. 
Na uvedené sa pýtal z dôvodu prípadného financovania projektu z účelovo určeného balíka finančných 
prostriedkov určených na podporu športovej infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“), ktoré je však 
možné čerpať len do konca roka 2024. Na uvedené odpovedal zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného 
rozvoja a riadenia projektov BSK p. Michal Beniač s tým, že by radi vysúťažili zhotoviteľa na túto fázu projektu na 
jeseň 2024. Na záver uviedol, že v rámci tejto fázy projektu spolupracujú a komunikujú ohľadom technických 
parametrov so svojim partnerom, ktorým je SAZ. Rovnako uviedol, že BSK sa nebráni komunikovať s Fondom 
na podporu športu priebežne aktuálny stav projektu. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan túto iniciatívu privítal 
a uviedol, že v danom prípade v rámci kancelárie Fondu na podporu športu má na starosti agendu ŠINV projektový 
manažér p. Radoslav Jenčuš.  
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O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a informoval sa o úrovni bezbariérovosti v rámci 
prezentovaného projektu a ako sa „popasovali“ s touto problematikou vzhľadom na jeho skúsenosti z praxe v iných 
projektoch. Na uvedené odpovedal zástupca riaditeľky odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia 
projektov BSK p. Michal Beniač a uviedol, že myslia aj na túto skupinu športovcov a približne pred 2 týždňami BSK 
podpísalo memorandum o spolupráci aj so Slovenským paraolympijským výborom (ďalej len „SPV“). 
 
Slovo si opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal o zodpovedanie otázky, ktorá ho zaujíma, že 
na tomto projekte by sa mali podieľať viacerí aktéri. Zimný štadión a plaváreň, ak správne porozumel, mal následne 
mať na starosti HC Slovan Bratislava. Následne položil otázku, že vo finále, kto by mal byť vlastníkom a kto 
prevádzkovateľom toho areálu. Keď čítal uznesenie BSK k tomuto projektu porozumel, že by vlastníkom areálu mal 
byť BSK, avšak po 20 rokoch je možnosť, aby si hokejovú časť infraštruktúry z projektu odkúpil HC Slovan 
Bratislava. Následne požiadal o zodpovedanie otázky, kto bude zodpovedný za tento areál, pretože dôležité je 
postaviť športovisko, avšak ešte dôležitejšia bude otázka prevádzkového modelu. Na uvedené odpovedal vedúci 
odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška a doplnil, že citlivo vnímajú aktuálnu situáciu v energetike 
s poukazom na zabezpečenie trvalej udržateľnosti tohto areálu, čiže všetky riešenia, ktoré majú byť aplikované 
smerujú k tzv. „energy efficiency“. V rámci časti areálu dotýkajúceho sa školy bude plne v kompetencii BSK ako 
zriaďovateľa, v prípade atletického oválu bude ešte predmetom rokovaní v akom režime sa bude spravovať táto 
časť a v prípade hokejovej časti, tá by mala byť využívaná prevažne hokejovým klubom HC Slovan Bratislava a 
SZĽH. Následne ďalej pokračoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opýtal sa ešte na správu plánovanej 
multišportovej haly. Na uvedené odpovedal vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška a uviedol, že 
táto časť by mala byť zatiaľ v správe BSK a do budúcna sa nebránia, že by do toho vstúpil ešte nejaký investor.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a položil otázku ohľadom energetickej zaťaženosti celého 
komplexu, i keď už z časti dostal odpoveď. Na uvedené opäť odpovedal vedúci odd. investičných činností BSK 
p. Tomáš Liška a ako už spomínal, zatiaľ prebieha územné konanie na primárnu infraštruktúru, čiže tam sa 
zohľadňujú tieto energetické kapacity resp. zaťaženosť. Určite je cieľom BSK, aby celý projekt bol ekonomicky 
a energeticky úsporný.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a uviedol, že spomínaná stredná škola Ostredková by mala byť 
aktuálne vedená ako spojená škola, nie športová škola, pričom ho zaujímalo s akým počtom detí (žiakov) počítajú, 
že by pôsobili v rámci tejto školy a kampusu, a či komunikovali už o tom aj s ostatnými športovými zväzmi nejakým 
spôsobom ako je atletika a hokej, keďže bol s tým v minulosti problém, a teda či to bude nejako zamerané na 
nejaký druh športov. Na uvedené opäť odpovedal vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška a uviedol, 
že pokiaľ má on vedomosť tak na predmetnej škole pôsobia žiaci, ktorí vykonávajú rôzne druhy športov, a preto  
v rámci areálu majú v pláne vybudovať multifunkčnú halu. Následne sa krátko k uvedenému vyjadril predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan, ktorý požiadal o upresnenie prevádzkového modelu a spôsobu naplnenia kapacít strednej 
školy, ktorá by mala fungovať v rámci areálu. Na záver vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška 
uviedol, že samotný areál sám pritiahne a absorbuje ten záujem športovcov, a teda reálne kto sa bude chcieť 
venovať tomu športu bude tam chcieť pôsobiť. Kapacita školy by mala byť celkovo 700 žiakov a nijako nechcú 
diferencovať, ktoré športy tam budú pôsobiť.  
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa pripojil k zasadnutiu SR FNPŠ člen SR FNPŠ p. Ivan 
Greguška, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Na záver tohto bodu programu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za prezentáciu zástupcov BSK a 
doplnil, že bude veľmi rád, ak si budeme vzájomne vymieňať informácie, a to v rámci kancelárie FNPŠ cez 
projektového manažéra p. Radoslava Jenčuša. Pre Fond na podporu športu je kľúčovou informáciou to, že je malá 
pravdepodobnosť, z odprezentovaného časového harmonogramu, aby sa akékoľvek finančné prostriedky do konca 
rok 2024 čerpali na tento projekt, a to aj vzhľadom na moment, že aj SR FNPŠ k tomu musí prijať rozhodnutie.  
  
Nakoľko sa na predloženom návrhu členovia SR FNPŠ zhodli, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 2/9/2022 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 
Bratislavského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami BSK. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NA ÚZEMÍ MESTA BRATISLAVA - HISTÓRIA, STAV A PERSPEKTÍVY 
PREDSTAVENÉ POVERENÝMI ZÁSTUPCAMI MESTA BRATISLAVA A INÝMI 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a odovzdal slovo projektovému vedúcemu hl. mesta 
Bratislava p. Martinovi Kyrczovi, ktorý odprezentoval pripravované projekty pre čerpanie financií z Fondu 
na podporu športu, a to predovšetkým projekt „Letné kúpalisko Tehelné pole“ a „Plaváreň Pasienky“. V rámci svojej 
prezentácie rozpracovaných projektov sa venoval projektu Plavárne Pasienky, ktorá je krytou plavárňou s 25 m 
výukovým bazénom a ako jediným 50 m plaveckým bazénom v Bratislave. Plaváreň v roku 2022 prešla už prvou 
etapou svojej modernizácie, a to úpravou kanalizácie. Následne pokračoval a členov SR FNPŠ informoval 
o východiskách a cieľoch tohto projektu. Plaváreň Pasienky nevyhnutne potrebuje výmenu a modernizáciu 
nevyhovujúcej bazénovej technológie, keďže časť technológie má 40 rokov, čo spôsobuje energetickú náročnosť 
technológie na vodu a el. energiu. Ďalšou potrebnou modernizáciou je predovšetkým výmena podhľadu plavárne 
z dôvodu veľkého úniku tepla a následného rizikového vytvárania kondenzácie vody nad ulicou spôsobujúcu tvorbu 
cencúľov v zimných mesiacoch (veľké energetické úniky cez nefunkčnú izoláciu a výmena pozostáva z výmeny 
podhľadu, svetlo techniky, izolácie a zateplenia) a výmena vzduchotechniky z dôvodu jej čiastočnej nefunkčnosti a 
energetickej neefektívnosti (v súčasnosti má vzduchotechnika cez 40 rokov) a nakoniec revitalizácia interiéru 
plavárne. Cieľom modernizácie je dosiahnuť výmenu bazénovej technológie, čím sa zabezpečí ušetrenie cca 200 
litrov vody pri každom praní filtrov oproti súčasnej technológií a zachytí a upraví sa viac ako 90 % vody, čo pri praní 
filtrov každý druhý deň znamená ušetrenie viac ako 49.000,- EUR/ročne a ušetrenie na energiách na ohreve vody 
cca 11.000,- EUR. Pri výmene podhľadu plavárne sa dosiahne zníženie energetickej náročnosti odstránením 
únikov a zasanuje sa tak vznikajúca nebezpečná situácia pri kondenzovaní vody na streche. Výmenou 
vzduchotechniky v Plavárni Pasienky sa zníži energetická náročnosť a prinesie komfort užívateľnosti areálu, čo sa 
dosiahne spolu s revitalizáciou interiéru plavárne. Následne v rámci prezentácie predstavil etapizáciu projektu 
Plavárne Pasienky:  
 

 
V rámci odprezentovanej etapizácie projektu predniesol členom SR FNPŠ aj časový harmonogram jednotlivých 
činností v rámci projektu:  
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Projekt modernizácie Plavárne Pasienky nie je možné uskutočniť naraz, keďže nie je možné uzavrieť športovisko 
na dlhú dobu, ale je potrebné uskutočňovať modernizáciu etapovito, a aj z uvedeného dôvodu je časovo rozdelený 
na dlhšie obdobie. V roku 2024 sa plánuje revitalizácia interiéru plavárne, avšak v rámci prezentácie sa zameral 
na najbližší rok 2023. Následne projektový vedúci hl. mesta Bratislava p. Martin Kyrcz oboznámil členov SR FNPŠ 
s projektom modernizácie Letného kúpaliska Tehelné pole. Kúpalisko Tehelné pole bolo postavené v začiatkoch 
2. svetovej vojny okolo roku 1938. V roku 1940 bola vybudovaná vstupná brána a terasy. V roku 1943 už boli 
vybudované  tri bazény. Aktuálny bazén v minulosti slúžil na skoky do vody s jeho 10 m skokanskou vežou, ktorá 
bola neskôr pri rekonštrukcii zbúraná a hĺbka bazéna znížená. V súčasnosti hl. mesto Bratislava chce posunúť 
kúpalisko o kus ďalej a vybudovať na ňom celoročne fungujúci olympijský plavecký bazén, čo predstavil v rámci 
východísk tohto projektu. V súčasnosti je v Bratislave len jeden 50 m bazén. Kapacita súčasného 50 m bazéna je 
nedostatočná a na vybudovanie novej plavárne nie je dostatok financií. Bazén na Tehelnom poli nespĺňa olympijské 
štandardy. Stav bazénu je kritický, pričom je energeticky náročná jeho prevádzka, bez funkčného prepojenia na 
susediaci Zimný štadión Ondreja Nepelu. Cieľom projektu je výmena bazénového telesa za teleso olympijského 
štandardu, obnovenie bazénovej technológie a zvýšenie komfortu plaveckej a širokej verejnosti využívajúcich areál. 
Zámerom je tiež využívanie bazénu celoročne pomocou dočasného prekrytia. Funkčným prepojením medzi Letným 
kúpaliskom Tehelné pole a Zimným Štadiónom Ondreja Nepelu sa má na mysli forma využívania odpadového tepla 
na ohrev vody a vzduchu. V neskorších etapách je zámerom hl. mesta Bratislava ako vlastníka kúpaliska vytvorenie 
energeticky nezávislého komplexu.  
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Aktuálne má projektové oddelenie hl. mesta Bratislava vypracovanú overovaciu architektonickú štúdiu, čiže 
realizátor projektu si je vedomý, že tento projekt je možné zrealizovať a čo je na to potrebné. Momentálne pripravujú 
verejné obstarávanie na projektovú dokumentáciu, ktorú by chceli mať vysúťaženú do konca marca 2023.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, ktorý sa opýtal na približný rozpočtový náklad 
na modernizáciu Letného kúpaliska Tehelné pole. Na uvedené projektový vedúci hl. mesta Bratislava p. Martin 
Kyrcz odpovedal, že rozpočet sa pohybuje s nákladmi vo výške cca 5 mil. EUR, a to na technológie, bazén 
a samotný areál.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vrátil sa k projektu Plavárne Pasienky a ako zástupca Správy 
telovýchovných a rekreačných zariadení hl. mesta Bratislava (ďalej len „STARZ“) informoval, že sa na najbližšom 
zastupiteľstve hl. mesta Bratislava mal schvaľovať rozpočet a spolufinancovanie tejto rekonštrukcie plavárne, 
najmä 2. a 3. etapy modernizácie plavárne Pasienky a vzhľadom na uvedené položil otázku o predpokladaných 
nákladoch na tento projekt, keďže ide o jediný 50 m bazén v meste. Projektový vedúci hl. mesta Bratislava p. Martin 
Kyrcz odpovedal s tým, že na modernizáciu technológií a výmenu podhľadu, a teda 1. a 2. etapu modernizácie, má 
už narozpočtované finančné prostriedky vo výške cca 1,6 mil. EUR. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan pokračoval a vo vzťahu k modernizácii Letného kúpaliska Tehelné pole uviedol, že vo vzťahu k prípadnej 
žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu sa jedná iba o olympijsky plavecký 50 m bazén a jeho 
prekrytie. Uvedené potvrdil projektový vedúci hl. mesta Bratislava p. Martin Kyrcz. 
 
O slovo požiadal vedúci odd. investičných činností BSK p. Tomáš Liška a informoval sa, či v rámci rekonštrukčných 
prác bude uzatvorený celý areál alebo predná časť Letného kúpaliska Tehelné pole bude otvorená počas realizácie 
prác. Na uvedené reagoval projektový vedúci hl. mesta Bratislava p. Martin Kyrcz a doplnil, že počas 
rekonštrukčných a modernizačných prác bude potrebné uzatvoriť celý areál kúpaliska, a to z dôvodu 
technologického napojenia a rozloženia jednotlivých komponentov v areáli, ktoré bude potrebné modernizovať 
a rekonštruovať.  
 
O slovo sa prihlásil aj projektový manažér pre športovú infraštruktúru národného významu kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a požiadal o zodpovedanie otázky, či v rámci ŠINV bude prioritou Zimný štadión Ondreja 
Nepelu alebo Letné kúpalisko Tehelné pole. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, 
že historicky je kúpalisko súčasť zimného štadióna. V rámci zimného štadióna sú komponenty, ktoré sa týkajú 
energetickej efektívnosti. Kogeneračná jednotka, ktorá by sa mala na štadióne vybudovať má slúžiť práve na 
zabezpečenie energetickej efektívnosti.   
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu odovzdal slovo aj predsedovi 
predstavenstva NBC Bratislava, o.z. a koordinátorovi mužskej zložky Slovenskej basketbalovej asociácie 
p. Michalovi Ondrušovi, ktorý členom SR FNPŠ priblížil rekonštrukčné práce na multi-športovej hale EUROVIA 
Aréna – Národné basketbalové centrum (ďalej len „NBC“). Na úvod odprezentoval dôvody rekonštrukcie NBC, 
ktorými boli najmä havarijný stav strechy, neúnosné prevádzkové náklady, tepelná izolácia a hydroizolácia objektu 
ešte z roku 1962 a zabezpečenie štandardov a noriem na organizáciu medzinárodných basketbalových podujatí 
podľa pravidiel a požiadaviek FIBA a pod. 
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Rekonštrukciu športovej haly možno rozdeliť na 2 časti, a to stavebnú časť a vnútorné vybavenie. Stavebná časť 
pozostáva zo stavebno-technických riešení, statiky, zdravotechniky, zariadenia odvodu tepla a spalín horenia, 
vykurovania, chladenia, vzduchotechniky, elektroinštalácie (silnoprúd, slaboprúd, bleskozvod) a protipožiarneho 
zabezpečenia. Vnútorné vybavenie predstavuje predovšetkým výmena alebo modernizácia športovej palubovky, 
sedačiek pre divákov, multimediálnych a športových LED technológií, kontrolného a pokladničného systému, 
audiovizuálnej technológie, zabezpečovacej techniky a stravovacieho zariadenia (reštaurácie). Tretiu fázu projektu 
NBC tvorí rekonštrukcia a dostavba prevádzkovej budovy, kde sa nachádzajú v stave vyhotovenia projektovej 
dokumentácie. Prevádzková budova by mala slúžiť ako modernizácia objektu a zlepšenie stavebno – technických 
parametrov primárnej stavby, zabezpečiť technické a priestorové štandardy medzinárodnej organizácie FIBA, 
zabezpečiť doplnkové funkcie spojené s hlavnou funkciou objektu (tréningová hala, posilňovňa, ubytovacie 
priestory pre športovcov, fyzioterapia, kancelárske priestory) a ochranná stavba v prevádzkovej budove. Jednotlivé 
kroky konzultujú s magistrátom hl. mesta Bratislava. Oproti pôvodnej rozcvičovne sa počíta s plnohodnotnou 
telocvičňou určenou na basketbal.  

 

   
 



 13 

Kolaudácia haly NBC by mohla nastať do začatia sezóny SBL od 2023/24. Majetkovoprávne vzťahy sú aktuálne 
v stave, že vlastníkom športovej haly je občianske združenie NBC Bratislava (ďalej len „OZ NBC“) a pozemky sú 
vo vlastníctve obchodnej spoločnosti TESAKO, s ktorou má OZ NBC dlhodobý nájom o využívaní pozemkov na 
obdobie 10+10 rokov s možnosťou predĺženia, kde ročne je prenájom pozemku vo výške 50-tisíc EUR, pri výpočte 
ktorej sa vychádzalo z nekomerčnej ceny navrhnutej hl. mestom Bratislava. Cieľom je pozemok pod halou dostať 
do vlastníctva OZ NBC, ktorej je štatutárom p. Michal Ondruš a členmi boli p. Irena Rajniaková, nebohý p. Stanislav 
Kropilák a Slovenská basketbalová asociácia (ďalej len „SBA“). Následne paralelne predseda predstavenstva OZ 
NBC p. Michal Ondruš prešiel k financovaniu tohto projektu. V januári 2020 boli poskytnuté SBA finančné 
prostriedky na základe uznesenia vlády Slovenskej republiky. Na základe uvedeného má SBA s OZ NBC 
uzatvorenú zmluvu o spolupráci v rámci realizácie tohto projektu, kde je presne definované, čo musí splniť SBA 
vo vzťahu k poskytnutým finančným prostriedkom, a ktoré sa preniesli touto zmluvou na OZ NBC. Tento objekt by 
mal prioritne slúžiť na reprezentačné akcie SBA.  
 
O slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a položil otázku, 
s akým najvýznamnejším podujatím sa počíta, že by sa mohlo organizovať v NBC Bratislava, resp. aké parametre 
bude športová hala spĺňať. Na uvedené reagoval predseda predstavenstva OZ NBC p. Michal Ondruš, že v rámci 
basketbalu by hala mala spĺňať 1 300 miest na sedenie, čo spĺňa požiadavku FIBA na organizovanie ME 
v mládežníckych kategóriách od U20 až U16, ktorých organizácia je ambíciou SBA, prípadne ME žien. V prípade 
iných športov nevie povedať, či spĺňajú všetky potrebné normy medzinárodných organizácií, keďže prioritne sa 
orientovali na basketbal.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan položil otázku, koľko bola celková výška dotácie a koľko 
finančných prostriedkov je potrebné ešte do športovej haly investovať. Na uvedené reagoval predseda 
predstavenstva OZ NBC p. Michal Ondruš, že dotácia bola schválená vo výške 8,6 mil. EUR (1 mil. EUR stála 
oprava strechy; 5,4 mil. EUR stavebná časť haly a zvyšok je vnútorné vybavenie). V pôvodnom projekte sa časťou 
finančných prostriedkov poskytnutých uznesením vlády SR vo výške približne 2 mil. EUR počítalo aj na výstavbu 
a rekonštrukciu 3. fázy projektu (dostavba prevádzkovej budovy), avšak to momentálne vzhľadom na zvýšené ceny 
materiálov nie je reálne.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu – Športová infraštruktúra na území 
mesta Bratislava - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami mesta Bratislava a inými. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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4. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA ŠPORTOVÉHO CENTRA POLÍCIE (ŠCP) - HISTÓRIA, STAV 
A PERSPEKTÍVY PREDSTAVENÉ RIADITEĽOM ŠCP A JEHO TÍMOM 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a odovzdal slovo projektovému manažérovi 
Športového centra polície p. Mojmírovi Gaškovi, ktorý na úvod ospravedlnil neprítomnosť riaditeľa Športového 
centra polície p. Juraja Minčíka a následne prešiel k svojej prezentácii projektu „Revitalizácia a dostavba 
športového areálu v Dúbravke“ (ďalej aj „projekt“) . Športový areál sa nachádza medzi ul. Schneidera Trnavského 
a ul. Harmincová a slúži aktuálne najmä pre futbalistov, kde sa nachádzajú 2 futbalové ihriská (1 tréningové a 1 
hlavné). Areál momentálne využívajú iba futbalisti a lukostrelci. Športové centrum polície (ďalej len „ŠCP“) si 
v úvode projektu povedalo, že to urobia dôsledne a z uvedeného dôvodu rozdelili verejné obstarávanie samostatne 
na architektonickú štúdiu a projektovú dokumentáciu na odporúčanie Komory architektov. V rámci ukončeného 
verejného obstarávania na architektonickú štúdiu víťazný návrh predložila spoločnosť MUUR.  

 
 
Areál by po rekonštrukcii mal slúžiť najmä pre futbal | atletika | športová streľba | box | džudo | taekwondo | hádzaná 
| basketbal | volejbal | športové lezenie | triatlon | vodný slalom | rýchlostná kanoistika |. Športový areál by mal 
obsahovať športovú halu, úpolovú telocvičňu, futbalové ihrisko (s tréningovou plochou), strelnicu, atletický tunel, 
atletický ovál, bežecký chodník pre triatlonistov, posilňovňu a miestnosť na regeneráciu. Pri realizácii športovej 
dokumentácie bolo prizvaných 8 športových zväzov a rovnako tak Slovenský olympijsky a športový výbor (ďalej len 
„SOŠV“), s ktorými boli podpísané memorandá o spolupráci, kde jednotlivé zväzy odporúčali členom komisie 
na podporu tohto projektu, aké parametre a úskalia ich môžu čakať. Pri projekte komunikovali aj so Slovenskou 
antidopingovou agentúrou. V rámci športovísk, s ktorými sa do projektu ráta sú najmä atletický tunel a strelnica, 
ktoré sa v takýchto štandardoch na Slovensku nenachádzajú. Zázemie areálu ráta so šatňami, trénerskými 
miestnosťami, miestnosťami pre rozhodcov a skladovými priestormi. Servisné zázemie pre potreby vykonávania 
jednotlivých športov na profesionálnej úrovni, ako je pre presťahovanie administratívy Športového centra polície. 
Ubytovanie v rámci areálu má poskytovať dočasné ubytovanie pre športovcov a trénerov do 2 týždňov a rovnako 
tak ubytovanie na dlhodobé ubytovanie pre športovcov a trénerov do 1 roka. Ide o približne 10 izieb. Športový areál 
bude určený na prípravu športových reprezentantov, prípravu mládeže, prípravu športových klubov polície, 
prípravu špeciálnych policajných jednotiek, ako aj športovcov v rámci policajného a hasičského športu. Zároveň by 
mal slúžiť na organizovanie slovenských, ale aj medzinárodných súťaží. 
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V prípade stavebného povolenia vnímajú predložený termín február 2023 ako relevantný, a to s ohľadom na to, že 
Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky má svoj vlastný stavebný úrad. Posledný relevantný podklad rozpočtu 
pochádza z architektonickej štúdie a bol vypočítaný ako predpokladaná cena stavby ešte v roku 2019 na sumu 
18.404.268,- EUR s DPH. Aktuálny a reálny rozpočet bude možno vypočítať až po dopracovaní projektovej 
dokumentácie. Odhad na základe inflácie a zvýšených nákladov je približne 25 mil. EUR.  
 

  

  

  

  
 
Vlastníkom pozemkov a stavieb športového areálu je Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky, a teda budú 
realizátorom celého projektu. V prípade, že by sa ŠCP zapojilo do procesov o podanie žiadosti na projekt podpory 
športu, potenciálnym partnerom by tak bolo Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky. Predpoklad na vysúťaženie 
dodávateľa stavebných prác je stanovený do 6 mesiacov od vyhlásenia verejného obstarávania. V rámci 
spoluúčasti a poskytnutí finančnej podpory na výstavbu tohto areálu predpokladá ŠCP najvyššiu finančnú podporu 
zo strany Fondu na podporu športu.  
 
Na záver tohto bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vyzdvihol predmetný projekt, a to najmä z hľadiska 
dodržania procesných postupov a krokov pri jeho realizácii.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra 
Športového centra polície (ŠCP) - história, stav a perspektívy predstavené riaditeľom ŠCP a jeho tímom. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO ŠPORTOVÉHO CENTRA (NŠC) - HISTÓRIA, STAV 
A PERSPEKTÍVY PREDSTAVENÉ RIADITEĽOM NŠC A JEHO TÍMOM 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a odovzdal slovo riaditeľovi Národného športového 
centra p. Vladimírovi Baluškovi, ktorý v krátkosti informoval členov SR FNPŠ o jedinom majetku MŠVVŠ SR, ktorý 
má v správe Národné športové centrum (ďalej len „NŠC“). Riaditeľ NŠC p. Vladimír Baluška uviedol, že ide 
o lodenice na Zlatých pieskoch. Túto lodenicu spolu s príslušným priestorom využívajú najmä kanoisti a veslári. 
Stav lodenice je v pôvodnom stave. Určite majú v zámere ju revitalizovať a zmodernizovať v spolupráci so sekciou 
športu MŠVVŠ SR, ale aktuálne to nepatrí medzi ich priority. 
 
Riaditeľa NŠC p. Vladimíra Balušku doplnil predseda SR FNPŠ a zároveň riaditeľ STARZ p. Ladislav Križan, ktorý 
uviedol, že vlastníkom pozemku je mesto Bratislava ale budovy je MŠVVŠ SR. Rovnako prístup k lodenici je 
zo záhradkárskej oblasti, kde komunikácia je v osobnom vlastníctve záhradkárov, čiže s týmto sa bude potrebné 
v budúcnosti vysporiadať.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra 
Národného športového centra (NŠC) - história, stav a perspektívy predstavené riaditeľom NŠC a jeho 
tímom. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vykonal kontrolu uznesení. Na úvod zhrnul, že 
kontrole plnenia uznesení podliehali všetky uznesenia prijaté na 35. zasadnutí SR FNPŠ, ktorá sa uskutočnila dňa 
10.11.2022 v Banskej Bystrici.  
 
V rámci bodu programu bolo predložené nasledovné nesplnené uznesenia SR FNPŠ: 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 6/6/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 20.09.2022  

R. Munková T: ihneď T: do 31.03.2023 

Uznesenie č. 8/8/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 10.11.2022  

M. Fabian  T: do 31.12.2022 T: do 31.03.2023 

 
Nesplnenie termínu uznesenia č. 6/6/2022 SR FNPŠ zo dňa 20.09.2022 bolo z časových a personálnych dôvodov, 
kedy kancelária FNPŠ riešila nával iných prioritných úloh, čo bolo avizované v rámci bodu 8 predchádzajúceho 
35. zasadnutia SR FNPŠ dňa 10.11.2022. Uznesenie č. 8/8/2022 SR FNPŠ zo dňa 10.11.2022 bolo nesplnené 
v termíne z dôvodu rozhodnutia predsedu SR FNPŠ o vyradení predmetného bodu z plánovaného programu 
na 36. zasadnutie SR FNPŠ, pričom svoj zámer členom SR FNPŠ odôvodnil, že navrhované znenie Štatútu Fondu 
na podporu športu chce odkonzultovať spolu s potenciálnym novým riaditeľom/riaditeľkou a následne predložiť na 
schválenie na februárové zasadnutie SR FNPŠ. V zmysle záverov prijatých na 35. zasadnutí SR FNPŠ kancelária 
FNPŠ zapracovala pripomienky jednotlivých členov SR FNPŠ do predloženého návrhu Štatútu Fondu na podporu 
športu a pripravila jeho konečný návrh podľa schváleného uznesenia č. 8/8/2022 na schvaľovanie na 36. 
zasadnutie správnej rady. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade 
uznesenia č. 6/6/2022 SR FNPŠ schvaľuje aktualizovanú hierarchiu legislatívneho plánu a v prípade 
uznesenia č. 8/8/2022 SR FNPŠ schvaľuje posunutie termínu predloženia návrhu Štatútu Fondu na podporu 
športu na schválenie správnej rade do 31.03.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu krátko a stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia, ktoré sa uskutočnilo dňa 10.11.2022 v Banskej 
Bystrici. V prvom rade uviedol prítomným členom SR FNPŠ, že k 30.11.2022 došlo k ukončeniu pracovného 
pomeru dohodou s generálnou riaditeľkou kancelárie FNPŠ p. Renatou Munkovou. Kancelária FNPŠ sa 
od 01.12.2022 posilnila o dvoch nových kolegov a predstavil Radoslava Jenčuša, ktorý bude pôsobiť ako 
projektový manažér pre ŠINV a Luciu Antolovú, ktorá bude pôsobiť na pozícii media officer. Následne členov SR 
FNPŠ informoval, že po poskytnutí finančných prostriedkov v rámci COVID-ových pomocí a po základnej finančnej 
kontrole poskytnutých finančných prostriedkov mal spolu s generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR 
a predsedom DR FNPŠ p. Petrom Dedíkom stretnutie so zástupcami Slovenskej inovačnej a energetickej agentúry 
(ďalej len „SIEA“) k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové 
kluby (ďalej len „výzva č. 2021/001“). Tento týždeň by mali obdržať finálne stanovisko od SIEA, prípadne najneskôr 
budúci týždeň. Na najbližšej SR FNPŠ poskytne informáciu o stave kontroly ostatných „COVID-ových“ výziev, a to 
o výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 
a pre amatérske športové organizácie a kluby, keďže ešte nemá kompletné informácie. Ďalej pokračoval a vyjadril 
sa k stavu témy podpory významných športových podujatí podľa § 15b zákona o fonde, kde ešte ad hoc deň pred 
konaním zasadnutia SR FNPŠ doručil členom SR FNPŠ na vedomie list Slovenskej zväzu hádzanej zo dňa 
07.12.2022, kde prebehlo už nejaké úvodné rokovanie na Ministerstve financií Slovenskej republiky (ďalej len 
„ministerstvo financií“) za účasti splnomocnenca vlády SR pre mládež a šport p. Karolom Kučerom, na ktorom sa 
predseda SR FNPŠ nezúčastnil, keďže o ňom nemal vedomosť. Na margo uvedeného požiadal generálneho 
riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR a predsedu DR FNPŠ p. Petra Dedíka, aby prípadne povedal členom SR FNPŠ 
viac ohľadom predmetného stretnutia. V rámci kancelárie FNPŠ sa aktuálne dokončujú všetky nevyhnutné veci, 
ktoré je potrebné do konca roka ukončiť. Pevne verí, že do konca decembra 2022 bude mať Fond na podporu 
športu vybratého nového riaditeľa/riaditeľku a pripomenul, že termín na predkladanie žiadostí o zaradenie do 
výberového konania na pozíciu riaditeľa končí 09.12.2022. Všetko smeruje k tomu, aby sa verejné vypočutie 
uskutočnilo v termíne od 16.12.-23.12.2022 a najneskôr 09.01.2023 by nový riaditeľ/riaditeľka nastúpil do práce. 
Tiež poďakoval zamestnancom kancelárie FNPŠ, že sa podarilo v relatívne krátkom čase niektoré „resty“ 
administratívneho charakteru dohnať a vyriešiť. Na záver ešte členov SR FNPŠ informoval, že sa uskutočnilo 
zasadnutie výkonného výboru SOŠV, na ktorom bol schválený kandidát na podpredsedu SR FNPŠ za SOŠV 
p. Gábor Asványi a za člena SR FNPŠ p. Patrik Hrbek. Následne uviedol, že ak najvyšší výkonný orgán SZĽH 
navrhne ministrovi MŠVVŠ SR svojho zástupcu, budú členovia SR FNPŠ v kompletnom zložení v počte 11 členov. 
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa odpojil člen SR FNPŠ p. Michal Varmus, čím došlo 
k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý otvoril tému výberového konania na pozíciu riaditeľa 
a uviedol, že po skončení predkladania žiadostí kandidátov na pozíciu riaditeľa, by si SR FNPŠ mala stanoviť 
termín stretnutia členov výberovej komisie, ktorí si vyberú kandidátov na predloženie SR FNPŠ. Následne položil 
otázku, ak to bude posledný týždeň pred vianočnými sviatkami 16.12.-23.12.2022, akým spôsobom zamýšľa SR 
FNPŠ schvaľovať riaditeľa, aby sa stihli stanovené termíny. Na uvedené odpovedal predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan s tým, že záležať to bude od počtu uchádzačov, ktorí sa do výberového konania prihlásia. Následne by 
po komunikácii s externou personalistkou by mala nasledovať kontrola všetkých doručených dokladov a prvotná 
selekcia doručených žiadostí a tzv. „backcheck“ kandidátov. V rámci tohto sa vyprofilujú 3-4 kandidáti, ktorí 
následne postúpia do verejného vypočutia pred výberovú komisiu v počte 5 členov, ktorá bola schválená 
na poslednom zasadnutí SR FNPŠ dňa 10.11.2022 v Banskej Bystrici. Všetky tieto procesy by mali zbehnúť 
v priebehu budúceho týždňa, aby v čase 19.12.-23.12.2022 sa uskutočnilo verejné vypočutie. Na verejné vypočutie 
by rád, ak by to bolo možné, využil priestory múzea SOŠV, keďže ide o honosný a veľmi pekný priestor. Všetko 



 19 

bude závisieť od počtu kandidátov a ich kvality. Momentálne na to však nevie exaktne odpovedať. Na záver uviedol, 
že samozrejme je v kompetencií členov SR FNPŠ, či schvália alebo nie predložených kandidátov na riaditeľa.  
 
Slovo si opäť vzal člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že uvedenému porozumel tak, že sa výberová komisia 
vyberie 2 až 4 kandidátov, podľa počtu uchádzačov a ich kvality. Následne vybraní uchádzači dostanú priestor sa 
odprezentovať na zasadnutí pred členmi SR FNPŠ a následne SR FNPŠ bude schvaľovať vybraného kandidáta. 
Nevníma to tak, že by mala výberová komisia vybrať jedného kandidáta a iba tohto predložiť na schválenie členom 
SR FNPŠ. Na uvedené opäť reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vysvetlil samotný proces a stupne 
výberového konania. Zo všetkých doručených žiadostí na pozíciu riaditeľa externý personalista vyselektuje v rámci 
jednotlivých kritérií 4-5 najlepších kandidátov, ktorí postúpia do verejného vypočutia. Verejné vypočutie pred členmi 
výberovej komisie, ktorej členmi sú 4 členovia SR FNPŠ, je verejné a je prístupné komukoľvek. Z tohto verejného 
vypočutia vzídu 2 najlepší kandidáti, ktorí budú predložení na hlasovanie členom SR FNPŠ. Na záver doplnil, že 
SR FNPŠ v konečnom dôsledku rozhoduje o schválení kandidáta na pozíciu riaditeľa podľa §10a zákona o fonde.  
 
Na uvedené reagoval aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a uviedol, že výberová komisia má odporúčací charakter, 
ktorá určí poradie jednotlivých kandidátov, ktorí budú následne predložení na rozhodnutie SR FNPŠ.  
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že túto pozíciu vníma ako kľúčovú a chce, aby sa na nej 
zhodli všetci členovia SR FNPŠ. Riaditeľ má byť kľúčovým spolupracovníkom nielen predsedu ale aj podpredsedu, 
a preto to vníma ako strategické rozhodnutie a bol by rád, aby toto rozhodnutie bolo pokiaľ to je možné jednohlasné. 
Následne sa spolu s členmi SR FNPŠ zhodli, že predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informuje členov SR FNPŠ 
o počte doručených žiadostí po skončení termínu a zaväzuje sa, že bude prípadne k uvedenému po verejnom 
vypočutí uskutočnené minimálne online zasadnutie SR FNPŠ, keďže ide o závažné rokovanie. Ak sa však procesy 
natiahnu následne sa bude celý proces schvaľovania na SR FNPŠ uskutočňovať ihneď po novom roku. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka o krátku informáciu z rokovania prebiehajúceho na ministerstve financií. 
Na uvedené predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že 
na stretnutí sa prezentoval právny názor, že na základe aktuálnej právnej úpravy tento proces nie je možný a 
oznámili, že nevyčerpané finančné prostriedky určené na COVID-ové pomoci sa budú vracať späť do štátneho 
rozpočtu. Následne bol záver stretnutia taký, že ministerstvo financií na to nevyčlení finančné prostriedky, čo aj 
odôvodnili.  
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že nakoľko nemal o stretnutí viac vedomostí, a preto 
sa nevie k tomu viac vyjadriť. Požiadal však do budúcna, ak sa riešia takéto strategické veci, aby to nebolo ako sa 
hovorí „o nás bez nás“. Na uvedené reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Peter Dedík, ktorý poznamenal, že o tejto problematike sa už bavili na pracovnom stretnutí na SOŠV, na ktorom 
komunikoval stanovisko MŠVVŠ SR po komunikácii s legislatívno-právnym oddelením MŠVVŠ SR, ktoré nebolo 
pozitívne.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi a ako zástupca SOŠV uviedol, že pre nich je dôležité to, aby 
obidve strany, a teda MŠVVŠ SR/Fond na podporu športu a SZH komunikovali oficiálne, a dostali relevantnú 
odpoveď, pretože následne SZH apeluje na SOŠV, aby otvoril a komunikoval túto tému na SR FNPŠ, je pre SOŠV 
ťažké po spleti jednotlivých informácií túto situáciu jednoznačne riešiť.  
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zosumarizoval chronologicky celú vec ohľadom žiadosti 
o poskytnutie finančných prostriedkov pre SZH na sanáciu strát pri organizácii Majstrovstiev Európy v hádzanej 
mužov v roku 2022 v Bratislave a Košiciach a poukázal na ustanovenie § 15b ods. 1 zákona o fonde, podľa ktorého 
o poskytnutí príspevku na projekt podpory významných športových podujatí podľa §15b zákona o fonde Fond 
na podporu športu rozhoduje na základe návrhu MŠVVŠ SR, ktorým však Fond na podporu športu nedisponuje.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a uviedol, že rozumie faktom, ktoré boli uvedené v liste 
prezidenta SZH, avšak vnímal nedorozumenie vo forme komunikácie smerom k Fondu na podporu športu, akoby 
Fond na podporu športu uprel SZH poskytnutie pomoci a stále sa jej SZH dožaduje a Fond na podporu športu mu 
ju upiera, čo je mylná domnienka vzhľadom na to, že tak neexistuje právny nárok. Podľa jeho názoru by bolo 
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vhodné zaujať k tomu stanovisko, aby sa vec vyjasnila, vzhľadom na mätúcu komunikáciu v rámci športového 
hnutia.  
 
Slovo si opäť vzal člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý poznamenal, že úplne súhlasí s tým, čo tu zaznelo a je 
potrebné vytvoriť do budúcna systém na riešenie takejto problematiky. Pôsobí na SOŠV, na Fonde na podporu 
športu, komunikuje s MŠVVŠ SR a vníma, že každý chce pre šport to najlepšie a potom takéto nejasnosti vytvárajú 
negatívnu atmosféru, ktorá sa ťahá rokmi. Ak by existoval systém, ktorý bude transparentný, predvídateľný, budú 
pravidlá, tak každý bude dopredu vedieť, či to možné je alebo nie. 
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan krátko informoval členov SR FNPŠ o doručení žiadosti FK Poprad 
o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022, nakoľko bola doručená niekoľko dní 
pred zasadnutím a materiály spolu s programom na zasadnutie sa doručovali 6 dní pred zasadnutím, tak 
predmetná žiadosť bola zatiaľ predložená členom SR FNPŠ ako informácia na vedomie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po tomto bode programu bol priebeh rokovania SR FNPŠ prerušený z dôvodu plánovanej prestávky 
na obed od 12:00 hod. – do 13:00 hod. Rokovanie následne pokračovalo bodom 8 programu od 13:00 hod.  
 
 
8. INFORMÁCIA O ČINNOSTI KANCELÁRIE FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA SPRÁVNEJ RADY 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu krátko a stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia. Kancelária FNPŠ doručila list ministrovi MŠVVŠ SR 
dňa 09.11.2022 ohľadom doručenia predpokladaných návrhov podpory významných podujatí podľa § 15b zákona 
o fonde, ktoré by potenciálne obdŕžal Fond na podporu športu na roky 2023-2025. Na uvedené obratom reagoval 
generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR a predseda DR FNPŠ p. Peter Dedík a uviedol, že dnes bola odpoveď 
na list doručená Fondu na podporu športu s tým, že na budúci rok neplánuje MŠVVŠ SR odporučiť na podporu 
žiadne významné acyklické podujatie podľa §15b zákona o fonde a pripomenul, že na poslednom zasadnutí SR 
FNPŠ avizoval, ktoré podujatia by v danom období mali byť odporúčané na podporu. Následne predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan pokračoval a informoval členov SR FNPŠ o stave vysporiadania  záväzkov v súvislosti 
s nárokom na odmenu za výkon funkcie člena orgánu Fondu na podporu športu. Ekonomické oddelenie kancelárie 
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FNPŠ (ďalej len „ekonomické oddelenie“) identifikovalo okruh osôb, bývalých aj súčasných predsedov a členov SR 
FNPŠ a DR FNPŠ, ktorých sa nárok na doplatenie odmeny dotýka. V období od poslednej informácie, ktorá bola 
zaradená na 34.zasadnutie SR FNPŠ, ekonomické oddelenie kontaktovalo všetky dotknuté osoby a zabezpečilo 
od nich aktuálne osobné údaje potrebné k jednorazovému vyplateniu odmien. Kontaktovali a získali potrebné 
informácie celkom od 17 bývalých členov SR FNPŠ a DR FNPŠ za rozhodné obdobia v minulých rokoch 2019 a 
2020. Všetky finančné nároky a odvodové povinnosti súvisiace s vyplácaním odmien členom orgánov Fondu 
na podporu športu súvisiace s uznesením č. 7/6/2022 o schválení vysporiadania záväzkov so všetkými dotknutými 
osobami v súvislosti s nárokom na odmenu za výkon funkcie člena orgánu Fondu na podporu športu budú 
vysporiadané do konca roka 2022. Následne ekonomické oddelenie zašle všetkým dotknutým osobám písomnú 
informáciu o výške vyplatenej odmeny a v prípade, ak je to relevantné, aj potvrdenia o príjme vyplývajúce 
z vyplatených odmien. Ďalej členom SR FNPŠ uviedol, že štatutárny audit za rok 2022 na základe výsledkov 
verejného obstarávania bude pre rok 2022 vykonávať audítorská spoločnosť VELOX, s.r.o. Práce na audite sú 
rozvrhnuté na obdobie október až december 2022 (predbežný audit), január až marec 2023 (štatutárny záverečný 
audit) a máj 2023 (overenie výročnej správy s individuálnou účtovnou závierkou). Dňa 21.11.2022 bola zaslaná e-
mailom prvá časť požadovaných účtovných výkazov audítorom. Na 02.12.2022 je naplánované prvé pracovné 
stretnutie ekonomického oddelenia kancelárie FNPŠ s audítormi za účelom fyzickej kontroly účtovných dokladov. 
Kancelária FNPŠ ďalej pracuje na spracovaní a úprave interných predpisov Fondu na podporu športu. V súvislosti 
s uznesením č. 6/6/2022 SR FNPŠ o potrebe aktualizácie interných predpisov, ekonomické oddelenie pripravilo 
návrh úpravy smernice o účtovníctve a smernice o obehu účtovných dokladov, návrh smernice o používaní 
platobných a palivových kariet. Rozpracovaná je aj úprava smernice o cestovných náhradách, ktorá bude zároveň 
doplnená o časti súvisiace s používaním služobných motorových vozidiel. Na záver tohto bodu programu predseda 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval o stave prípravy rozpočtu Fondu na podporu športu na rozpočtové obdobie 
2023 až 2025. Ekonomické oddelenie pripravilo základné východiská pre návrh rozpočtu Fondu na podporu športu 
na rozpočtové obdobie rokov 2023 až 2025 vyjadrené v tabuľke nižšie.  
 

 
 
Na základe uvedeného by návrh rozpočtu na roky 2023-2025 mal byť predložený na vyjadrenie DR FNPŠ v januári 
2023 tak, aby bol finálny návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na roky 2023-2025 predložený SR FNPŠ 
na schválenie na zasadnutí vo februári 2023. Následne pripomenul členom SR FNPŠ a poďakoval, že otvárania 
podporenej športovej infraštruktúry v Prešove, a to futbalového ihriska, sa zúčastnil za SR FNPŠ člen p. Dušan 
Šaradín.  
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V priebehu rokovania o tomto bode programu sa opätovne online pripojil k rokovaniu člen SR FNPŠ 
p. Michal Varmus, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a v krátkosti informoval prítomných o priebehu slávnostného 
otvorenia futbalového ihriska v Prešove a srdečnom privítaní zo strany zástupcov mesta Prešov a zhotoviteľom 
projektu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie kancelárie Fondu na podporu 
športu od posledného zasadnutia správnej rady. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý zhrnul aktuálny stav dvoch projektov ŠINV a využitie 
finančných prostriedkov vo výške 2 mil. EUR do konca roka 2022. V procese schvaľovania príspevkov v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) bolo schválené tiež to, že finančné 
prostriedky vo výške 2.388.786,80 EUR budú poskytnuté z účelovo určených fin. prostriedkov pre ŠINV, a to 
v prípade nasledovných projektov: 
 

• Športová hala Angels aréna v Košiciach (žiadosť č. 2021/004-24) – rekonštrukcia a modernizácia 
vo výške 1.250.000 EUR  

• Zimný štadión Pavla Demitru v Trenčíne (žiadosť č. 2021/004-130) – modernizácia 
vo výške 1.138.786,80 EUR 

 
V prípade rekonštrukcie a modernizácie športovej haly Angels aréna v Košiciach boli na základe podpísanej 
zmluvy mestu Košice poskytnuté finančné prostriedky vo výške 80 % príspevku, čo predstavuje sumu vo výške 
1 mil. EUR s tým, že termín konečného vyúčtovania a ukončenia projektu bol stanovený na koniec roka 2023. 
V meste Košice už preinvestovali a uhradili približne 2,2 mil. EUR, preto sú pripravení priebežne vyúčtovať už celý 
poskytnutý príspevok. Fond na podporu športu bude teda k 31.12.2022 schopný preukázať využitie prostriedkov 
vo výške 1 mil. EUR. V prípade modernizácie zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne boli na základe 
podpísanej zmluvy mestu Trenčín poskytnuté prostriedky vo výške 80 % príspevku, čo predstavuje sumu vo výške 
911.029,44 EUR. Termín konečného vyúčtovania a ukončenia projektu je na konci roka 2022, avšak Trenčín 
predložil požiadavku na predĺženie harmonogramu do 31.03.2023. To znamená, že mesto Trenčín neuzavrie 
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modernizáciu v stanovenom termíne a nebude tak možné uhradiť v súlade so zmluvou zvyšných 20 % príspevku. 
Na druhej strane mesto Trenčín preukázalo využitie cca 1,1 mil. EUR z čoho polovica je už uhradená a druhá 
polovica bude uhradená v najbližších dňoch. Po tejto úhrade bude mesto Trenčín schopné priebežne vyúčtovať už 
celý poskytnutý príspevok. K 31.12.2022 Fond na podporu športu bude teda schopný preukázať využitie 
poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 911.029,44 EUR. Projektový manažér kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš zhrnul, že na základe toho, čo uviedol bude Fond na podporu športu k 31.12.2022 schopný 
preukázať použitie finančných prostriedkov v celkovej výške 1.911.029,44 EUR, pričom zostáva ešte nepoužitých 
88.970,56 EUR. Vzhľadom na definíciu ŠINV v zákone č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o športe“) je ŠINV športová infraštruktúra spĺňajúca 
požiadavky medzinárodnej športovej organizácie, ktorá je určená na medzinárodnú súťaž alebo na prípravu 
športových reprezentantov. Ak vychádzame z uvedenej definície, možno konštatovať, že viacero ďalších projektov, 
ktoré boli podporené v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 (ďalej len „výzva č. 2020/001“) spĺňa 
definíciu ŠINV a tvrdenie o národnom význame športoviska bolo potvrdené zo strany príslušného národného 
športového zväzu. Na základe uvedeného možno považovať tieto projekty za splňujúce podmienky uznesenia 
vlády SR a možné poskytnuté finančné prostriedky vyúčtovať v rámci vyúčtovania projektov ŠINV. Na základe 
uvedeného predložil návrh, že takéto parametre spĺňa projekt rekonštrukcie a modernizácie zimného štadióna 
v Dolnom Kubíne, ktorý má potvrdenie od paralympijského výboru na to, že tam trénujú a hrávajú svoje 
medzinárodné stretnutia parahokejisti. V danom prípade však bude potrebné zabezpečiť ďalšie administratívne, 
právne a ekonomické kroky.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a poďakoval za informácie k bodu programu. Následne zhrnul, 
že je toho návrhu, aby sa na základe predloženej žiadosti mesta Trenčín termínovo zjednotili termíny obdobne ako 
v prípade projektu mesta Košice, kde je termín ukončenia prác stanovený do 31.12.2023, pričom on disponuje 
informáciou, že mesto Trenčín by malo byť schopné kolaudovať stavbu už v januári 2023. Keďže k uvedenému 
neboli ďalšie otázky ani iné návrhy prítomných členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prešiel 
k predloženému návrhu na využitie približne 89-tisíc EUR. Uviedol, že ak má správne informácie, tak zimný štadión 
v Dolnom Kubíne je jediná ľadová plocha, ktorá spĺňa všetky parametre potrebné pre slovenský parahokejový tím, 
ktorý úspešne reprezentoval Slovenskú republiky na poslednej paralympiáde. Zároveň zdôraznil, že sa v danom 
prípade sa nedávajú žiadne peniaze navyše, ide iba o povinnosť Fond na podporu športu vyúčtovať vyčerpané 
účelovo určené finančné prostriedky voči MŠVVŠ SR, pretože v čase, keď Fond na podporu športu vypisoval výzvu 
a SR FNPŠ schvaľovala rozhodnutia, každá ŠINV bola aj športovou infraštruktúrou a teraz je potrebné ju vyúčtovať 
do stanoveného termínu. Následne požiadal projektového manažéra kancelárie FNPŠ p. Michala Nogu, aby 
informoval prítomných, koľko identifikoval projektov ŠINV a v akej sume.  
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga uviedol, že takto identifikovaných je zatiaľ zhruba 25 až 30 
projektov približne v objeme 10 mil. EUR. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za informáciu a potvrdil 
si u prítomného člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába ako zástupcu Slovenského paralympijského výboru, že sa 
jedná o jediný zimný štadión, ktorý spĺňa požiadavky pre slovenský parahokejový tím. Následne odovzdal slovo 
predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý za účelom 
vyúčtovania 2 mil. EUR súhlasil, aby sa zabezpečilo vyúčtovanie vrátením k projektu zimného štadióna Dolný Kubín 
avšak uvítal by, keby sa predošlé rozhodnutie SR FNPŠ preklasifikovalo na znenie, že sa jedná o ŠINV, tak ako to 
bolo v prípade projektov mesta Trenčín a mesta Košice a následne zosúladiť s podmienkami z uznesenia vlády 
SR. A keďže sa rieši aj projekt AquaCity Poprad a bude sa zmluva dodatkovať, tak podľa jeho názoru by bolo 
jednoduchšie to uskutočniť v rámci tohto projektu, keďže sa napriek tomu plánuje zmluva meniť. Do budúcna by 
nebol rád, keby sa urobil nejaký precedens. Na záver navrhol čo najskôr započať rokovania na vláde SR, aby sa 
dotknuté uznesenie vlády SR o čerpaní finančných prostriedkov ŠINV posunulo v čase. Ak sa to nepodarí 
vyrokovať, tak bude podľa jeho názoru lepšie tie finančné prostriedky použiť. Základným krokom by malo byť však 
minúť ich zmysluplne, krokom dva použiť ich prípadne neskoršie, ale až poslednou možnosťou by malo byť ich 
použitie v každom prípade.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi a vychádzajúc z rokovaní výkonného výboru SOŠV, kde býva 
dotazovaný na činnosť Fondu na podporu športu v oblasti ŠINV navrhol, aby sa SR FNPŠ uzniesla, že začiatkom 
roka sa vyhotoví plán činnosti v tejto oblasti, a aby sa jasne zadefinovalo, čo a ako bude Fond na podporu športu 
robiť v roku 2023 v oblasti ŠINV. Nateraz môže odpovedať na otázky len, že je Fond na podporu športu 
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v rokovaniach. Budúci rok 2023 bude Fond na podporu športu rozdeľovať približne 25 mil. EUR a podľa jeho názoru 
by malo byť zrejmé akým postupom sa pôjde.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil, že zásadné rozhodnutie ako ďalej so ŠINV bude predmetom 
februárového zasadnutia SR FNPŠ, pričom nateraz považuje za kľúčové, aby Fondu na podporu športu nepribúdali 
a nezaťažovali ho úlohy, ktoré nemal riešiť (vyúčtovanie mimoriadnych pomocí), následne považuje za nutné 
doriešiť vyúčtovanie účelovo určených finančných prostriedkov vo výške 2 mil. EUR a potom do februárového 
zasadnutia SR FNPŠ mať zrejmé, či sa na vláde SR podarí vyriešiť dotknuté uznesenie vlády SR alebo nie. 
Rovnako bude všetko záležať aj od toho, či Národná rada Slovenskej republiky schváli štátny rozpočet.  
 
Člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa pripojil do diskusie s tým, že súhlasí s členom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim, 
on má na výkonnom výbore SFZ takú istú situáciu, preto rovnako navrhuje, aby SR FNPŠ schválila konkrétny plán, 
aby sa vedelo o čom bude rozhodovať, pretože čas tlačí, tri zasadnutia SR FNPŠ dozadu sme už boli päť minút 
po dvanástej a naďalej nie je zrejmé, aký je zámer v tejto oblasti. Navrhol tak zamerať sa na konkrétne projekty, 
ktoré vie Fond na podporu športu, že sú nachystané a sústrediť sa výlučne na ne.  
 
Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi upresnil, že mal na mysli aktualizovať tabuľku, o ktorej sa rokovalo na SR FNPŠ 
ešte v minulom roku a uviesť, že toto je portfólio ŠINV. Ak projekty v rámci tohto portfólia nie sú pripravené, nevie 
ich SR FNPŠ podporiť a následne začiatkom roka 2023 uviesť, ktoré sú tie projekty, na ktorých sa bude pracovať 
konkrétne, či tam bude infraštruktúra futbalu, tenisu a ostatné a tieto sa idú podporiť, pretože sú v určitom stave 
pripravenosti, o ktorom vie SR FNPŠ aj reálne rozhodnúť. Následne je toho názoru, aby Fond na podporu športu 
rokoval s ministerstvom financií s takým výsledkom, že sa zaviaže vrátiť Fondu na podporu športu prostriedky späť, 
ak by to bolo nutné vrátiť kvôli zmene termínu na čerpanie, a ak toto zlyhá, navrhuje robiť kreatívne veci na to, aby 
Fond na podporu športu finančné prostriedky nevracal. Následne tak vie Fond na podporu športu preukázať ako 
v dotknutej oblasti napreduje, a že venuje agende ŠINV, pretože on aktuálne vo svojej sfére, v ktorej pôsobí, 
vychádza ako nedôveryhodný.  
 
Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger sa ujal slova a zhodnotil, že sa vedie o tom už veľmi dlhá debata a svojmu 
predrečníkovi navrhol, aby pripravil návrh uznesenia alebo aspoň jeho ukladacej časti, ktoré následne predloží 
na rokovanie SR FNPŠ a má za to, že tak sa celá agenda ŠINV posunie dopredu. Na uvedené krátko reagoval 
člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi s tým, že v tom problém nevidí, len chce, aby v danom postupe bola celá SR 
FNPŠ jednotná aj spolu s predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom a mali celý proces spolu predrokovaný.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa zapojil do diskusie s príspevkom, že všetko čo odznelo sedí, ale je 
potrebné si uvedomiť, že Fond na podporu športu nemôže robiť všetko. Bude potrebné si jasne vymedziť čo sú 
priority. Nie zavinením Fondu na podporu športu nevykonáva nikto následnú finančnú kontrolu mimoriadnej pomoci 
v rámci výzvy č. 2021/001 „tzv. Profi 1“, rovnako tak problém hádzanej, pri ktorej navrhol jedno z riešení vrátiť 3,4 
mil. EUR ministerstvu financií a môžu to priamo tam riešiť a Fond na podporu športu nemusí kreovať schému, 
žiadosť, pretože toto nie je problém Fondu na podporu športu, ale problém hádzanej, ktorý sme vo Fonde 
na podporu športu nespôsobili, ale máme ho riešiť. Obdobne to je v prípade Osrblia, niekto iný rozhodol a Fond na 
podporu športu to má vyriešiť. Podľa jeho názoru sa najskôr SR FNPŠ musí najprv uzrejmiť, či áno alebo nie, on 
za seba hovorí áno, avšak zdôraznil, že vo vzťahu k agende ŠINV sa tento rok venujeme, konkrétne 2 mil. EUR 
a je už december a potrebujeme najskôr ukončiť túto vec. V prípade agendy ŠINV ako takej , súhlasí čo bolo 
prezentované, dôležité je vedieť vôbec, ktoré projekty pripadajú do úvahy, on sám urobí všetko preto, aby mal Fond 
na podporu športu z ministerstva financií do konca januára 2023 odpoveď kladnú, keď odpoveď nepríde, tak ju 
bude považovať za zápornú. Následne má za to, že si je potrebné povedať, či a ako bude Fond na podporu športu 
nakladať s tými finančnými prostriedkami, aby sa to všetko stihlo. Zdôraznil, že Fond na podporu športu nie je 
stavebník, verejný obstarávateľ, vlastník a nebude ani prevádzkovateľ. Fond na podporu športu je v tejto veci veľmi 
odkázaný na aktivitu partnerov. Následne uviedol, že ak sa pozrieme na to ako sa to vyvíja z hľadiska pripravenosti 
a aktivity potenciálnych partnerov, že kto je aktívnejší, kto v podstate s tým nepohol ani o kúsok, a preto 
rozhodovanie bude v určitom momente dané tým, ktorý projekt je ako pripravený.  
 
Člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek súhlasí, ako to predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul a doplnil, že to je presne 
ten dôvod, pre ktorý členovia SR FNPŠ ako zástupcovia záujmových skupín, ktoré zastupujú, dostávajú otázky, 
pretože každý vie, že sa má v roku 2023 vyčerpať 25,7 mil. EUR, preto je nutné mať zodpovedané ako bude vyzerať 
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proces, ktorý bude nasledovať. Ak sa dnes SR FNPŠ uznesie na tom alebo komisia pripraví proces, o to lepšie, 
pretože budeme vedieť v akom sme stave. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to odpovedal, že k projektom, 
ktoré aktuálne Fond na podporu športu má, dostanú členovia SR FNPŠ „ganttove grafy“ a z nich bude vidieť, že 
2/3 projektov sú pre rok 2023 nereálne a nie je nutné sa nimi zapodievať. Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
informoval, že už je na stole požiadavka od Slovenského tenisového zväzu, sú tam iné projekty a je nutné sa tomu 
začať venovať, či sa zaradia medzi projekty ŠINV alebo nie.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa prihlásil o slovo k Osrbliu 
a uviedol, že nesporí, aby im Fond na podporu športu poskytol príspevok, ale sporí samotný proces. Z akého titulu 
by im Fond na podporu športu mal poskytnúť príspevok bez akéhokoľvek podkladu a rozhodnúť len na základe 
predloženej žiadosti poslanej mimo stanoveného procesu. Sám má za to, že buď bude vypísaná výzva, do ktorej 
sa prihlásia ako žiadatelia a dostanú príspevok budúci rok a následne si výdavky refundujú. Podľa jeho názoru by 
pravidlá mali platiť pre všetkých rovnako. Na to prebehla krátka diskusia medzi prítomnými členmi SR FNPŠ 
o nutnosti prijatia systematických pravidiel a postupov ako s jednotlivými projektami nakladať ako ďalej postupy 
komunikovať s potenciálnymi žiadateľmi. Ak už je vedomosť, že majú pripravený projekt, aby sa aj oni vedeli 
zariadiť.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rozumie požiadavkám a zhrnul, že najdôležitejšia vec teraz je vyriešiť 
vyúčtovanie účelovo určených finančných prostriedkov na ŠINV použitých v roku 2022 a dohodu na predĺžení 
termínu harmonogramu ukončenia projektu v meste Trenčín. Zároveň vyjadril naliehavú potrebu smerom 
k projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, aby členovia SR FNPŠ mali 
do Vianoc „ganttové grafy“ k jednotlivým projektom ŠINV, a aby SR FNPŠ vôbec vedela čo je predmetom diskusie, 
ktoré projekty ostali také, že sú realizovateľné. Má za to, že februárové zasadnutie SR FNPŠ bude v tomto kľúčové.  
 
Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi po všetkom prednesenom požiadal, aby hoci aj začiatkom roka 2023 SR FNPŠ 
prijala uznesenie v kontexte ŠINV k jednotlivým projektom, ktoré chcú odsúhlasiť vzhľadom na ich pripravenosť, 
pretože aktuálne je to stále všetko veľmi vágne.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol, že na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ bude aktualizovaný a 
predložený zoznam projektov, ktoré sú realizovateľné a ukončiteľné v roku 2023. Zaviazal sa, že urobí všetko preto, 
aby do 31.01.2023 mala SR FNPŠ kladné stanovisko ministerstva financií. V prípade, ak nepríde žiadne 
stanovisko, bude mať za to, že je negatívne. Po krátkej diskusii s prítomnými členmi SR FNPŠ prišlo k zhode, že 
je možné ešte v decembri 2022 o tejto veci rokovať, ak bude ešte jedno zasadnutie SR FNPŠ, bodom rokovania 
ktorého bude výber riaditeľa kancelárie FNPŠ. Zároveň však dal na zváženie prítomným kritériá spolufinancovania 
ŠINV, pretože v súčasnosti je nastavené 50 %-né spolufinancovanie, s čím člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
súhlasil a navrhol, že aj na tom by sa mala SR FNPŠ zhodnúť. A nastaviť jasne podmienky pre projekty ŠINV, či 
a do akej miery ho mať ukotvené, pretože podľa jeho mienky zákon o fonde neustanovuje, že pri ŠINV je povinné 
spolufinancovanie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil a má za to, že ak bude panovať zhoda v tom, 
že miera spolufinancovania nebude rovnaká, bude rozdielna v závislosti od projektov. Vychádza z faktov, že 
projekty ŠINV sú unikátne. Rovnako tak pre neho bude kľúčový aj faktor, kto koľko už dostal finančných 
prostriedkov z verejných zdrojov od momentu, keď športová infraštruktúra vznikala a bola kolaudovaná.  
 
Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi len pripomenul, že SR FNPŠ nemá zatiaľ žiadne konkrétne parametre stanovené 
a všetko je aktuálne otvorené. Na čo reagoval člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, že nielen zoznam spomínaných 
projektov má byť vyhotovený, ale zadefinované musia byť aj jasné podmienky, aby všetkým bolo zrejmé, že 
v prípade, ak nesplnia tam uvedené, neposúvajú sa ďalej, napr. vymedzenie času, dokedy majú mať schválené 
spolufinancovania, že musia predložiť zhodné stanovisko zainteresovaných strán a pod.  
 
Vzhľadom k blížiacemu sa hlasovaniu o návrhu uznesenia sa projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš opýtal predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, či sa bude v rámci tohto zasadnutia 
schvaľovať návrh zaradenia projektu zimného štadióna v Dolnom Kubíne do ŠINV, ktorý odpovedal, že 
v nadväznosti na to, čo predtým v rámci tohto bodu zasadnutia uviedol predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, ešte sa bude o tom rokovať a nebude to nateraz súčasťou rozhodnutia. 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan smerom k obsahu uznesenia tohto bodu rokovania uviedol, že 
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zoznamom ŠINV má na mysli zoznam projektov ŠINV, na ktoré vie Fond na podporu športu poskytnúť príspevok 
tak, aby bol efektívne minutý a zúčtovateľný do 31.12.2023. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o aktuálnom stave pripravenosti 
projektov športovej infraštruktúry národného významu a poveruje predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, 
člena SR FNPŠ p. Gábora Asványiho a projektového manažéra kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša 
predložením zoznamu ŠINV, ktoré je možné podporiť do 31.12.2023, na najbližšie zasadnutie správnej rady. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. ŽIADOSŤ SLOVENSKÉHO ZVÄZU BIATLONU NA POSKYTNUTIE FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV 
Z FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA DOFINANCOVANIE PRÁC, KTORÉ NASTALI PRI VÝSTAVBE NOVEJ 
KOLIESKOVEJ DRÁHY V NÁRODNOM BIATLONOVOM CENTRE V OSRBLÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý informoval, že deň pred zasadnutím SR FNPŠ doručil 
Slovenský zväz biatlonu (ďalej len „SZB“) posledné požadované potvrdenie, a to potvrdenie inšpektorátu práce, že 
nelegálne nezamestnávali a konštatoval, že splnili všetky formálne podmienky. V nadväznosti na uvedené, 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že by bol rád, keby sa každý z prítomných členov SR FNPŠ k tomu 
vyjadril, aby bolo zrejmé, či je SR FNPŠ pripravená do konca tohto roku prijať uznesenie na základe ktorého bude 
schválený príspevok, podpíše sa zmluva a Fond na podporu športu poskytne príspevok na projekt. Na základe 
uvedeného potrebuje však vedieť jasný postoj, pretože celý proces bude trvať a ak by malo dôjsť k rozhodnutiu až 
v januári, chce to vedieť. Zároveň uviedol za seba, že tam nevidí problém so štátnou pomocou, ide o finančné 
prostriedky vo výške 100-tisíc EUR za práce naviac ako dofinancovanie projektu kolieskovej dráhy z roku 2019 
v kontexte toho areálu, ktorý tam má byť. Vníma to však ako morálny hazard vo vzťahu k iným subjektom. Ak sa 
na dnešnom zasadnutí o tom nebude hlasovať, keďže ešte len včera bolo doručené posledné potvrdenie, ale bude 
rád, ak sa o tom bude hlasovať do konca roku 2022.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi a ako zástupca SOŠV, ktorého jeden z členov SOŠV požiadal 
o príspevok uviedol, že ak projekt spĺňa všetky náležitosti a je to ŠINV, tak to nemá problém podporiť.  
 
Následne prebehla krátka diskusia medzi prítomnými členmi SR FNPŠ, ktorí prezentovali svoje súhlasné 
stanoviská k prerokovávanej veci.  
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Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger v nadväznosti na uvedené opätovne zdôraznil nutnú potrebu vypracovať už 
spomínané podmienky posudzovania žiadostí/projektov, pretože má za to, že týmto spôsobom sa vyrieši 80 % 
problematiky v rámci agendy ŠINV.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že je toho názoru, aby už ďalšie zasadnutie SR FNPŠ 
nebolo prijaté uznesenie v tejto veci s obsahom, že správna rada znova iba berie na vedomie. On osobne vyjadril 
podporu tejto žiadosti.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan teda zhrnul a skonštatoval, že v obsahu uznesenia bude, že SR FNPŠ 
predbežne schvaľuje príspevok na dofinancovanie prác, ktoré nastali pri výstavbe novej kolieskovej dráhy 
v Národnom biatlonovom centre v Osrblí vo výške 99.135,67 EUR, na základe čoho sa ešte raz skontrolujú a overia 
všetky doručené podklady, pripraví sa návrh zmluvy, a až následne Fond na podporu športu poukáže SZB 
požadovaný príspevok, ktorý oni následne vyúčtujú v termíne uvedenom v zmluve. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu predbežne schvaľuje žiadosť Slovenského zväzu biatlonu 
na poskytnutie finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu na dofinancovanie prác, ktoré nastali 
pri výstavbe novej kolieskovej dráhy v Národnom biatlonovom centre v Osrblí ako športovej infraštruktúre 
národného významu vo výške 99.135,67 EUR po overení všetkých doručených podkladov, z ktorých 
posledný bol doručený dňa 07.12.2022. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMENY 
ROZHODNUTIA O POSKYTNUTÍ PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo koordinátorke procesov a 
projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ, že súčasťou 
podkladov k tomuto bodu rokovania je aktuálny stav jednotlivých projektov v rámci výzvy č. 2020/001 ku dňu 
01.12.2022 a prehľad predkladania vyúčtovaní a vyplatených jednotlivých tranží. Aktuálny stav schválených 
projektov: 
 

Žiadosti Počet Suma 
Schválené  104  24 113 849,58 € 
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Dodatočne neschválené  2 (Hanušovce n/Topľou, Michalovce)  -144 520,88 € 
Stiahnuté  1 (Rapid Bratislava)  -155 000,00 € 
SCHVÁLENÉ CELKOM  101  23 814 328,70 € 
Zmluvy  101  23 814 328,70 € 
Zrušená zmluva (podmienky)  2 (Nitra, Levoča)  -119 695,00 € 
Odstúpenie od zmluvy  2 (Krivany, Výčapy-Opatovce)  -671 660,22 € 
Nezazmluvnené (podmienky)  1 (Trnavský samosprávny kraj)  -430 855,00 € 
ZAZMLUVNENÉ CELKOM  96  22 592 118,48 € 
Dodatkované (znížená suma)  34  -995 004,24 € 
VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  

96  21 597 114,24 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  

8  2 516 735,34 € 

 
Posledná informácia pre SR FNPŠ bola, že ku dňu 03.11.2022 bolo celkom vyplatených spolu 11.090.638,00 EUR 
pre 68 prijímateľov, z toho 15 projektov bolo finančne ukončených. Prostredníctvom systému fnps.egrant a 
následne poštou boli doručené ďalšie priebežné vyúčtovania. Vyúčtovanie tranží v období od 04.11.2022 
do 01.12.2022. Vyplatené boli tranže nasledovne: 
 
Prvá tranža – 4 úhrady spolu vo výške 185 743,59 EUR, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 
Telovýchovná jednota AC Nitra  89 279,82 €  
Mesto Veľký Šariš  32 336,23 €  
Mesto Považská Bystrica  24 003,14 €  
TJ Slávia TU Zvolen  40 124,40 €  
CELKOM  185 743,59 €  

 
 
Druhá tranža – 4 úhrady spolu vo výške 150 004,02 EUR, z toho: 
 

Prijímateľ  Suma  
Obec Okružná  16 476,74 €  
Mesto Čadca  29 706,71 €  
Mesto Krupina  78 278,55 €  
Mesto Zlaté Moravce  25 542,02 €  
CELKOM  150 004,02 €  

 
 
Tretia tranža – 2 úhrady spolu vo výške 88 978,69 EUR, z toho: 
 

Prijímateľ  Suma  
Obec Smižany  23 692,20 €  
Mesto Hurbanovo  65 286,49 €  
CELKOM  88 978,69 €  

 
 
Štvrtá tranža – 6 úhrad spolu vo výške 118 888,44 EUR, z toho: 
 

Prijímateľ  Suma  
Obec Horné Srnie  63 240,00 €  
Obec Bzince pod Javorinou  4 370,69 €  
Mesto Kežmarok  17 034,25€  
Obec Koválov  5.288,00 €  
Obec Zemianska Olča  17 998,30 €  
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Obec Zohor  10 957,20 €  
CELKOM  118 888,44 €  

 
Od 3.11.2022 do 01.12.2022 bolo vyplatených spolu 543.614,74 EUR na všetky tranže. Ku dňu 01.12.2022 bolo 
celkom vyplatených spolu 11.634.252,74 EUR pre 72 prijímateľov, z toho 21 projektov bolo finančne ukončených. 
Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže u ďalších prijímateľov. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a prešiel k žiadosti č. 32, o ktorej je potrebné rozhodnúť, a to 
žiadateľa Trnavský samosprávny kraj. Pred podpisom zmluvy o príspevku, bolo zistené, že verejné obstarávanie 
na predložený projekt nerobil sám žiadateľ, ale obstarávateľom bola SOŠE Gbely, ktorej je žiadateľ zriaďovateľom. 
Verejné obstarávanie bolo uskutočnené v čase ešte pred vyhlásením výzvy. Nakoľko žiadateľ z tohto dôvodu nie 
je schopný naplniť predmetnú podmienku výzvy, kancelária FNPŠ vyzvala žiadateľa na predloženie návrhu riešenia 
vzniknutého stavu. Po vzájomnej komunikácii so žiadateľom bol kancelárii FNPŠ dňa 24.02.2022 doručený návrh 
riešenia, ktorý by nespĺňal podmienku stanovenú výzvou č. 2020/001. Kancelária FNPŠ oboznámila členov SR 
FNPŠ s problematikou už na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ, ktoré sa uskutočnili v úvode roka 2022. Vzhľadom 
na to, že do súčasného dňa nebol kancelárii FNPŠ doručený iný návrh riešenia a nepodarilo sa vzniknutú situáciu 
vyriešiť, kancelária FNPŠ predložila SR FNPŠ odporúčanie neuzatvoriť zmluvu o príspevku so žiadateľom 
a následne zmeniť rozhodnutie o schválení príspevku a príspevok neposkytnúť.  
 
Následne sa o slovo prihlásila koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková a informovala členov SR FNPŠ o stave žiadosti č. 57 AQUAPARK Poprad, s.r.o., že naďalej sú 
otvorené obidve problematiky. Prvou je riešenie otázky, či sa na projekt vzťahujú pravidlá štátnej pomoci vzhľadom 
na stanovisko žiadateľa. Informovala, že dňa 16.11.2022 bol generálnej riaditeľke kancelárie FNPŠ p. Renate 
Munkovej doručený návrh žiadosti na Protimonopolný úrad Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ“) o metodické 
usmernenie vo veci posúdenia projektu z hľadiska schémy štátnej pomoci. Návrh bol postúpený na projektové a 
právne oddelenie kancelárie FNPŠ (ďalej len „právne oddelenie“) dňa 21.11.2022. Právne oddelenie pripravilo 
návrh listu na PMÚ, ktorý bol dňa 28.11.2022 zazdieľaný predsedovi SR FNPŠ p. Ladislavovi Križanovi a po jeho 
odsúhlasení bude návrh listu zaslaný projektovému manažérovi AQUAPARK Poprad, s.r.o. na vyjadrenie a 
následne bude list odoslaný PMÚ. Druhou otázkou na riešenie je dohodnutie postupu vo veci finančného ukončenia 
projektu - záverečného vyúčtovania, a to poslednej (štvrtej) tranže. Ako ďalej informovala, podľa záverov poslednej 
porady s predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom prijala zhodné stanovisko v tejto veci a bude v tomto 
komunikovať so žiadateľom.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne poprosil prítomného projektového manažéra kancelárie FNPŠ 
p. Michala Nogu, aby členom SR FNPŠ následne zaslal prehľad, ktoré projekty z výzvy č. 2020/001 („Infra 1“) 
a výzvy č. 2021/004 („Infra 2“) sú identifikované a potenciálne by mohli spadať pod projekty ŠINV a bude z toho 
zrejmé, ktoré sú ukončené a vyúčtované, pretože by bol veľmi rád, aby SR FNPŠ schválila spoločne v marci 2023 
vyúčtovanie na MŠVVŠ SR. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa prihlásil o slovo 
a uviedol, že mal za to, že sa dospelo k tomu, že do agendy ŠINV patrí aj projekt Osrblia a finančné prostriedky 
predbežne schválené SZB. Na to reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan kladne s dôvetkom, že v prípade, 
ak sa to celé stihne uskutočniť v stanovenom termíne. Ďalej uviedol, že ak bude viac projektov, dá sa viac projektov, 
minimálne sú však dva, ale môžeme dať aj 10 mil. EUR, dôležitým faktorom je vyčerpať zmysluplne, efektívne 
a hospodárne predmetné finančné prostriedky.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 11/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
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o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave problematiky 
žiadosti č. 57 (AQUAPARK Poprad, s.r.o.) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie komplexnú informáciu o stave žiadosti č. 32 
(Trnavský samosprávny kraj) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 a na jej základe 
schvaľuje zmenu rozhodnutia o poskytnutí príspevku na projekt zo dňa 09.07.2021 prijatého uznesením 
č. 6/8/2021 v prípade žiadosti č. 32 (Trnavský samosprávny kraj) a rozhodla o neposkytnutí príspevku 
na projekt podpory športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI C) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
ROZHODNUTÍ O POSKYTNUTÍ PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a hneď v úvode prešiel k jednotlivým žiadostiam 
v rámci výzvy č. 2021/004 ako v prípade obce Rovinka, keďže mu člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger avizoval, že 
dôvodu pracovných povinností bude musieť odísť z rokovania SR FNPŠ skôr a má ambíciu prejsť všetky 
problematické časti tohto bodu programu ešte za prítomnosti všetkých členov SR FNPŠ. Informoval, že o tejto 
žiadosti rokovala aj DR FNPŠ na svojom zasadnutí dňa 24.11.2022, na ktorom bol osobne prítomný. Zdôraznil, že 
v zmysle kompetencií DR FNPŠ, ktoré jej vyplývajú zo zákona o fonde je, že má upozorňovať na prípadné 
nedostatky a ich opravy, a preto na svojom ostatnom zasadnutí DR FNPŠ prijala uznesenie č. 3/5/2022 DR FNPŠ, 
v ktorom odporučila SR FNPŠ zmeniť rozhodnutie o poskytnutí a príspevok obci Rovinka neposkytla. Ako dôvod 
DR FNPŠ vníma, rovnako aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, nerozdelenie rozpočtu projektu na oprávnenú 
a neoprávnenú časť z čoho vznikla situácia s neoprávnenými položkami. Koordinátorka procesov a projektová 
manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková doplnila, že žiadateľ až v tomto týždni, kedy zasadá SR FNPŠ 
doplnil a predložil upravený rozpočet rozdelený na oprávnené a neoprávnené výdavky a členovia SR FNPŠ to majú 
v podkladoch k bodu rokovania. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan spresnil, že to bolo z ich strany doplnené 
až na piatu alebo šiestu výzvu a len pár dní pred týmto zasadnutím SR FNPŠ a rovnako tak uviedol, že návrh DR 
FNPŠ môže SR FNPŠ, ale aj nemusí akceptovať.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, ktorý zdôraznil, že Fond na podporu športu je štátny fond 
a ak si niekto samovoľne zmení projekt, ktorý by SR FNPŠ schválila a stalo by sa to predmetom skúmania zo strany 
NAKA, tak by vznikol problém.  
 



 31 

V nadväznosti na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prečítal celý text uznesenia č. 3/5/2022 DR FNPŠ 
zo dňa 24.11.2022 v znení: „Dozorná rada FNPŠ na základe preskúmania žiadosti Obce Rovinka, rozhodnutia SR 
FNPŠ, všetkých súvisiacich dokumentov a zistených skutočností odporúča Správnej rade FNPŠ zmeniť 
rozhodnutie SR FNPŠ o schválení príspevku obci Rovinka v rámci príslušnej výzvy č. 2021/004 a príspevok 
neschváliť, vzhľadom na závažné nedostatky v predloženej dokumentácii projektu zo strany žiadateľa, 
znamenajúce nesplnenie podmienok výzvy“. Ďalej predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan podotkol, že navrhované 
riešenie zmeniť rozhodnutie by zároveň umožnilo, ak Fond na podporu športu vyhlási do konca roka 2022 výzvu 
„Infra 3“, že sa môže obec Rovinka prihlásiť do novej výzvy aj s upravenou dokumentáciou a riadne oddelenými 
oprávnenými a neoprávnenými výdavkami. A ak uspejú, keďže to už zrealizovali a majú vysoké percento 
spolufinancovania, tak môžu byť úspešní. Slovo dostal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš, ktorý sa vyjadril ako bývalý tajomník odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, pretože písali vyjadrenie 
k problematike aj s vtedajšími hodnotiteľmi a postoj bol taký, že ak by túto nezrovnalosť zachytili ešte 
pred procesom hodnotenia, tak by bola odstrániteľná jedným listom a za nich sa takéto chyby dali odstrániť 
vyčlenením, čo tam nepatrí a preplatí sa len to, čo tam patrí, ale DR FNPŠ prijala uznesenie, ktorým vzniknutú 
situáciu vníma inak.  
 
Zapojil sa aj člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, že je nemysliteľné postupovať takto prípad od prípadu a sledovať, 
kde a čo sa zmenilo. Žiadatelia buď podmienky splnili alebo nesplnili.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasí s tým, čo odznelo, ako sám povedal, bol aj s členom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim priamo na mieste, a bude rešpektovať stanovisko DR FNPŠ, a keď SR FNPŠ schváli 
navrhnuté uznesenie, môže sa obec Rovinka opätovne uchádzať o príspevok na projekt podpory športu, 
ale za tento aktuálny problém ako štatutár zodpovednosť niesť nemôže.  
 
Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa informoval, či obec Rovinka k dnešnému dňu odstránila všetky nedostatky, 
ktoré boli s tým, že so žiadateľom komunikovalo viacero ľudí a oni sami nevedeli potom s kým komunikovať a 
komu odpovedať. Ďalej skonštatoval, že boli komunálne voľby a obec má nového starostu, ktorý hneď ako sa ujal 
funkcie sa na predmetnú vec pozrel aj historicky, a keď bol vyzvaný kanceláriou FNPŠ, aby niečo dodal, tak to 
urobil. Teraz dodali projekt, ktorý zodpovedá realite, rozpočet vypracovaný odborníkom je rozdelený na oprávnený 
a neoprávnený, a preto do budúcna navrhuje jednu líniu komunikácie s takýmto subjektom.  
 
Následne člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek vopred avizoval, že to nie je kritika, čo prednesie, ale ešte pred zažiadaním 
stanoviska DR FNPŠ vnímal na SR FNPŠ formálnu zhodu podpory subjektu, keď dodá riadne rozpočet a odčlení 
neoprávnené výdavky, tak sa projekt podporí a riešila sa táto problematika už od septembra 2022.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan upresnil, že reportáž, ktorá upozornila na problém bola ešte v lete 2022, 
takže sa to celé rieši od leta a kolegovia z kancelárie FNPŠ môžu potvrdiť koľkokrát ich žiadali, aby predložili 
príslušné zmeny a na DR FNPŠ to išlo preto, pretože zo zákona o fonde majú na to nárok a prijali k tomu uznesenie 
a za neho sú len dva momenty, buď SR FNPŠ pôjde proti uzneseniu DR FNPŠ a ak áno, bude potrebné to potom 
zdôvodniť alebo SR FNPŠ pôjde v súlade s uznesením DR FNPŠ. Pripomenul však, že návrh uznesenia SR FNPŠ 
k tomuto bodu bol 6 dní k dispozícii v priečinku, nikto k nemu nemal žiadnu výhradu a ak teraz niekto výhradu má, 
nech ju sformuluje aj s návrhom uznesenia, aby SR FNPŠ vedela o čom má hlasovať. Medzi prítomnými nebol 
predložený návrh na úpravu uznesenia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie komplexnú informáciu o stave žiadosti č. 4 
(obec Rovinka) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. DR FNPŠ prijala uznesenie 
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č. 3/5/2022 DR FNPŠ dňa 24.11.2022 v znení: „Dozorná rada FNPŠ na základe preskúmania žiadosti Obce 
Rovinka, rozhodnutia SR FNPŠ, všetkých súvisiacich dokumentov a zistených skutočností odporúča 
Správnej rade FNPŠ zmeniť rozhodnutie SR FNPŠ o schválení príspevku obci Rovinka v rámci príslušnej 
výzvy č. 2021/004 a príspevok neschváliť, vzhľadom na závažné nedostatky v predloženej dokumentácii 
projektu zo strany žiadateľa, znamenajúce nesplnenie podmienok výzvy“. Na základe § 8 ods. 2 písm. g) 
zákona o fonde Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zmenu rozhodnutia o poskytnutí 
príspevku na projekt zo dňa 13.05.2022 prijatého uznesením č. 5/5/2022 v prípade žiadosti č. 4 (obec 
Rovinka) a rozhodla o neposkytnutí príspevku na projekt podpory športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 2 (Pitek, Asványi) 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan Ďalej pokračoval a prešiel k žiadosti č. 179 žiadateľa Lezecká stena 
a odovzdal slovo projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý prítomným zhrnul, že 
projekt žiadateľa bol posúdený z hľadiska oprávnenosti v rámci schémy štátnej pomoci. Predložený rozpočet 
projektu obsahoval položky uhradené v neoprávnenom období. Po vyžiadaní vysvetlenia od žiadateľa bola 
ozrejmená situácia, následkom čoho pristúpila kancelária FNPŠ k žiadosti o usmernenie vo veci oprávnenosti 
výdavkov na predmetné položky u PMÚ. Východiskom stanoviska PMÚ bola povinnosť Fondu na podporu športu 
preveriť povahu predmetných výdavkov a rozhodnúť, či bol zachovaný stimulačný účinok príspevku. Kancelária 
FNPŠ následne pristúpila k vyžiadaniu dodatočných podkladov pre predmetné položky rozpočtu. Žiadateľ zároveň 
zaslal reakciu na znenie stanoviska PMÚ, pričom deklaroval, že v zmysle znenia schémy štátnej pomoci je 
stimulačný účinok príspevku zachovaný. Vzhľadom na stanovisko PMÚ k predmetnej problematike a zachovania 
právnej istoty, nakoľko v štruktúrach kancelárie FNPŠ nepôsobí expert na štátnu pomoc, sa kancelária FNPŠ 
zhodla, že príspevok neodporúča poskytnúť. Žiadateľ mal výhrady a doručil kancelárii FNPŠ žiadosť o odročenie 
rozhodnutia SR FNPŠ a o zotrvanie v rozhodnutí poskytnúť príspevok a po vlastnej osi sa obrátia na PMÚ 
a doručia kancelárii FNPŠ následne stanovisko. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan nemá problém s odročením 
a posunutím definitívneho rozhodnutia na februárové zasadnutie SR FNPŠ, avšak zdôraznil, že stanovisko musia 
doručiť do 20.01.2023, inak zotrvá na pôvodnom stanovisko a predloží na SR FNPŠ návrh na zmenu rozhodnutia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o dodatočné preverenie žiadosti č. 179 
zo strany žiadateľa Lezecká stena, s. r. o. doručenú dňa 07.12.2022 v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2021/004 a na základe tejto žiadosti odkladá predmetnú vec na najbližšie zasadnutie 
správnej rady v roku 2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
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Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V zmysle predchádzajúceho postupu, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prešiel k ďalším problematickým 
prípadom, a to žiadosti č. 85 (FC ŠTK Šamorín) a žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov). Po následnej kontrole 
oprávnenosti výdavkov v rámci príspevku na projekt podpory športu pre schválené projekty, ktorá bola vykonaná 
v obdobnom prípade z predchádzajúcej výzvy, bolo zistené pochybenie na strane žiadateľa FC ŠTK Šamorín 
pri zadávaní požadovanej výšky príspevku v žiadosti. Prijímateľ uviedol celkovú sumu projektu vrátane dane 
z pridanej hodnoty napriek tomu, že je jej platiteľom. Po oznámení uvedených zistení prijímateľovi, žiada tento 
o ponechanie schválenej výšky príspevku vzhľadom na nepredvídateľné výdavky projektu. Stanovisko kancelárie 
FNPŠ bolo postupovať v tomto prípade obdobne ako v rovnakých prípadoch žiadostí o navýšenie príspevku 
a neodporučila schváliť žiadosť o ponechanie schválenej výšky príspevku, vzhľadom na predchádzajúce 
uznesenia. Kancelária FNPŠ navrhla SR FNPŠ vypracovať dodatok k zmluve o príspevku, ktorým bude ponížená 
suma príspevku v súlade so znením výzvy, čím vznikla povinnosť prijímateľa vrátiť alikvotnú čiastku poukázanej 
platby v súlade so znením výzvy a zmluvy o príspevku. V prípade žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov) bola 
projektovému oddeleniu kancelárie FNPŠ dňa 18.10.2022 doručená žiadosť prijímateľa o navýšenie príspevku 
o 20 % z toho dôvodu, že v žiadosti uviedol celkové výdavky na projekt bez DPH, keďže predpokladal, že mu bude 
schválená žiadosť o registráciu platiteľa dane z pridanej hodnoty. Žiadosť však bola prijímateľovi zamietnutá 
a z tohto dôvodu nebude mať nárok na jej odpočet. Stanovisko kancelárie FNPŠ tak bolo odporučiť SR FNPŠ 
neschváliť žiadosť o navýšenie príspevku. Kancelária FNPŠ má za to, že prijímateľ zodpovedá za uvedenie 
správnej výšky požadovaného príspevku s ohľadom na jeho aktuálnu situáciu v čase podania žiadosti o príspevok.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosti o navýšenie príspevku na projekt 
podpory športu v prípade žiadosti č. 85 (FC ŠTK 1914 ŠAMORÍN, a.s.) a žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov) 
predložených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla nenavýšiť príspevok 
na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Tréger) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
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V prípade ďalšej žiadosti č. 160 žiadateľa BR ACADEMY s.r.o. odovzdal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
slovo koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala, 
že žiadateľ bol z technických dôvodov nútený zmenšiť ihrisko s umelým trávnikom o približne 5 % plochy, čo sa 
premietlo aj do konečnej fakturácie, avšak nie celá časť, nakoľko niektoré položky zostali fixné, čo vyplýva aj 
z priloženého aktualizovaného rozpočtu. Stanovisko kancelárie FNPŠ je, že nemá výhrady k schváleniu zmeny 
projektu, nakoľko účel projektu ostáva nezmenený. Po schválení žiadosti vykoná kancelária FNPŠ všetky ďalšie 
kroky súvisiace so zmenou rozpočtu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 160 
(BR ACADEMY, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pre účely riešenia ďalšej žiadosti odovzdal slovo projektovému manažérovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý k žiadosti č. 68 (mesto Martin) uviedol, že prijímateľ žiada o zmenu 
výšky položiek a pridanie nových položiek, ktoré nahrádzajú odpočítané pôvodné položky rozpočtu. Celková výška 
oprávnených výdavkov sa však nezmení. Zmena položiek rozpočtu vyplýva zo skutočne vynaložených výdavkov, 
ktoré vznikli pri realizácii projektu a súvisia s dosahovaním cieľov a zabezpečením aktivít. Kancelária FNPŠ nemala 
výhrady k schváleniu predmetnej zmeny projektu, nakoľko účel projektu, ako aj výška oprávnených výdavkov 
ostávajú nezmenené. Po schválení žiadosti vykoná kancelária FNPŠ všetky ďalšie kroky súvisiace s predloženou 
zmenou rozpočtu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
 
6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti 
č. 68 (mesto Martin) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval, že k žiadosti mesta Trenčín už bola prednesená informácia 
v rámci bodu ŠINV, pre úplnosť len zopakoval, že mesto Trenčín si podalo žiadosť z dôvodu natiahnutia stavebných 
prác kvôli zvyšovaniu cien stavebných materiálov, stále neukončenú pandémiu COVID-19, či vo vedľajšom štáte 
prebiehajúci vojnový konflikt na predĺženie ukončenia realizácie projektu z roku 2022 na 2023, pričom on s tým 
posunom súhlasí a podpíše ako štatutárny orgán potrebný dodatok k zmluve o príspevku. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
 
7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o predĺženie doby realizácie projektu 
„Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne“ v prípade žiadosti č. 130 (mesto Trenčín) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a schvaľuje predĺženie doby 
realizácie projektu a poveruje predsedu SR FNPŠ na uzatvorenie dodatku k zmluve o príspevku na projekt. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu opustil rokovanie SR FNPŠ člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger 
z dôvodu pracovných povinností, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na záver opäť odovzdal slovo koordinátorke procesov a projektovej 
manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ, že súčasťou 
podkladov k tomuto bodu programu rokovania bol aj aktuálny stav jednotlivých projektov v rámci výzvy č. 2021/004 
ku dňu 01.12.2022 a prehľad vyplatených príspevkov spolu s otvorenými prípadmi a zmenovými konaniami. 
Následne predstavila členom SR FNPŠ aktuálny stav schválených projektov v rámci výzvy č. 2021/004: 
 

Žiadosti Počet Suma 
Schválené  90 31 758 689,54 € 
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SCHVÁLENÉ CELKOM  90 31 758 689,54 € 
Zmluvy  75 24 962 239,35 € 
Znížená suma po VO  26 -1 243 402,72 € 
Nezazmluvnené  15 -6 575 064,30 € 
Čakáme na doplnenie údajov  5 2 117 489,90 € 

Neukončené VO  8 4 147 022,00 € 
Problémové prípady  2 492 552,40 € 
ZAZMLUVNENÉ CELKOM  75 24 962 239,35 € 
VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  

74 17 883 029,36 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  

26 1 243 402,72 € 

 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu. V termíne od 03.11.2022 
do 01.12.2022 bola na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 572.658,83 EUR 
pre 4 prijímateľov: 
 

Prijímateľ Suma 
Mesto Leopoldov  139 608,43 € 
DAC Aréna, a.s.  109 088,80 € 
Jednotka-tenisová škola  80 036,80 € 
Jazdecký klub RS Team  243 924,80 € 
CELKOM  572 658,83 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 01.12.2022 na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
16.083.719,22 EUR pre 69 prijímateľov, z toho 1 prijímateľovi MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ 
BYSTRICA, s.r.o. bola uhradená aj 2. platba - zvyšná časť príspevku vo výške 16 320,00 €, a teda 1 projekt bol 
ukončený. Celkovo bola v termíne ku dňu 01.12.2022 pre 69 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 
16.100.039,22 EUR. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o zvyšných bodoch programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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13. INFORMÁCIA K PRÍPRAVE NOVELIZÁCIE SCHÉMY ŠTÁTNEJ POMOCI NA VÝSTAVBU, 
REKONŠTRUKCIU A MODERNIZÁCIU ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY POSKYTOVANEJ V SLOVENSKEJ 
REPUBLIKE PROSTREDNÍCTVOM FONDU NA PODPORU ŠPORTU Č. SA.64334 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu krátko a stručne informoval členov SR FNPŠ 
o aktuálnom stave a úprave Schémy štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 
infraštruktúry, poskytovanej v Slovenskej republike prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA.64334 (ďalej 
len „schéma“) s tým, že bola zadaná objednávka externej advokátskej kancelárii na aktualizáciu schémy v zmysle 
legislatívnych povinností a znenie návrhu zmien a doplnení schémy je už spracované a spolu so sprievodnou 
dokumentáciou aktuálne podané na PMÚ. Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian len doplnil, že dňa 02.12.2022 
bolo znenie návrhu zmien schémy podané na PMÚ zo strany externej advokátskej kancelárie, ktorá koná priamo 
v mene Fondu na podporu športu a zatiaľ to vyzerá pozitívne a termín 15.12.2022 vrátane zverejnenia 
aktualizovanej verzie schémy v Obchodnom vestníku by sa mal stihnúť. Ďalej doplnil, že akonáhle bude disponovať 
novými informáciami, určite bude ihneď členov SR FNPŠ informovať. Bez predchádzajúceho prijatia nového návrhu 
na zmenu a doplnenie schémy, ktorý podlieha odsúhlaseniu zo strany PMÚ, by nebolo možné pristúpiť 
k schvaľovaniu nového návrhu výzvy týkajúcej sa programu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovej 
infraštruktúry vzhľadom na novelizáciu zákona o fonde v júni 2022. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 13/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu k príprave novelizácie Schémy 
štátnej pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej 
v Slovenskej republike prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA.64334. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
14. PREROKOVANIE NÁVRHU VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
V RÁMCI PROGAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ 
ČÍSLO: 2022/002 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo koordinátorke procesov 
a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ, že v rámci 
podkladov k tomuto bodu programu mali k dispozícii pracovný návrh znenia výzvy tzv. „Infra 3“. Hlavným dôvodom 
zaradenia predmetného bodu do programu je poskytnutie informácie o aktuálnom stave verzie návrhu výzvy „Infra 
3“ v súvislosti s jej vyhlásením do konca kalendárneho roka 2022. Kancelária FNPŠ začala dňa 22.11.2022 
s pripomienkovacím procesom návrhu výzvy „Infra 3“ na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku, pričom 
návrh vychádzal zo znenia predchádzajúcej výzvy. Dňa 29.11.2022 uplynula lehota v rámci prvého kola 
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pripomienkovania. Následne predložené pripomienky a komentáre boli zapracované, kde návrh bol predložený 
členom SR FNPŠ a DR FNPŠ na ďalšie pripomienkovanie s termínom do 12.12.2022 s tým, aby sa konečný návrh 
výzvy „Infra 3“ predložil dňa 16.12.2022 na schválenie SR FNPŠ. Ďalej uviedla, že otvorené ostávajú zásadné veci, 
ktoré sú výhradne v kompetencii SR FNPŠ, a to sa týka najmä výšky alokácie finančných prostriedkov a percenta 
spolufinancovania.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za úvodné slovo ako aj všetkým, ktorí sa podieľali na procese 
tvorby, pripomienkovania, či návrhov úprav a konštatoval, že medzi prítomnými členmi SR FNPŠ je všeobecná 
zhoda, aby výzva „Infra 3“ bola vyhlásená v jej základnej verzii dňa 22.12.2022 a po dohode s predsedom DR 
FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom, aby boli na najbližšom zasadnutí 
SR FNPŠ dňa 03.02.2023 prijaté Zásady, spôsob a kritériá hodnotenia žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu. Ďalej zrekapituloval návrh najdôležitejších termínov týkajúcich sa samotného procesu spojeného 
s výzvou „Infra 3“, a to vyhlásenie a zverejnenie samotnej výzvy dňa 22.12.2022. Moment otvárania registračného 
systému fnps.egrant.sk na podávanie žiadostí bol stanovený na 17.03.2023 s termínom na predkladanie žiadostí 
do 17.04.2023. Vzhľadom k tomu, že od momentu vyhlásenia až po ukončenie lehoty na predkladanie žiadostí 
ubehne viac ako 100 dní, a preto všetci žiadatelia budú mať dostatok času na oboznámenie sa so znením výzvy 
a na predkladanie žiadostí. Členov SR FNPŠ ďalej informoval, že termín vyhodnotenia výzvy je určený tak, aby 
prišlo k rozhodnutiu SR FNPŠ o poskytnutí alebo neposkytnutí príspevku na zasadnutí SR FNPŠ do 30.06.2023. 
Ako ďalej uviedol, najneskôr na marcovom zasadnutí SR FNPŠ, ešte predtým ako budú žiadatelia podávať žiadosti, 
bude priestor na prípadné zvýšenie alokácie, ak sa na tom členovia SR FNPŠ dohodnú. Predpokladaná alokácia 
bola zatiaľ stanovená na 15 mil. EUR na základe vzájomnej diskusie. Ďalšou dôležitou otázkou je podľa neho 
zriadenie odbornej komisie a menovanie jej členov. Predložil návrh, aby SR FNPŠ osem členov odbornej komisie 
menovala tak, že oslovia príslušné samosprávne kraje, aby ich zastupiteľstvá zvolili jedného prípadne dvoch ľudí. 
Ďalej, aby bol v odbornej komisii človek z Úradu pre verejné obstarávanie, prípadne na základe podnetu z DR 
FNPŠ, aby tam bol aj zástupca tretieho sektora (transparency international, zastavme korupciu, atď.), ako aj 
zástupcovia športového hnutie a iné. Sám je zástancom toho, aby sa radšej zvolilo viacero členov tak, aby 
najneskôr na marcovom zasadnutí SR FNPŠ mohli byť členovia komisie menovaní a dovtedy budú zrejmé kritériá 
hodnotenia, jasne zadefinované práva a povinnosti, aby mali dosť času na oboznámenie sa s problematikou 
a zároveň aby vedeli, že od 17.04.2023 sa budú musieť tomu venovať na plné obrátky, aby sa všetky procesy stihli. 
Pri otázke vyplácania príspevku predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol zachovať osvedčený mechanizmus 
z poslednej výzvy, a to poskytovanie príspevku v pomere 80 % a následne zvyšných 20%, pričom prítomní členovia 
SR FNPŠ tento návrh nenamietali. K výške spolufinancovania prebehla diskusia medzi prítomnými a najmä 
s ohľadom na hroziace rozpočtové provizóriá a vysoké výdavky na energie, nastala všeobecná zhoda, že výška 
spolufinancovania zo strany žiadateľov by sa mala znížiť a následne cez hodnotiace kritériá pripísať vyššiu váhu 
bodov tým, ktorých percento spolufinancovania bude z ich strany vyššie. O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Ivan 
Greguška, ktorý sa domnieva, že od 17.04.2023 do 30.06.2023 sa nemusí všetko vrátane administratívy formálnej 
kontroly stihnúť a navrhoval by skrátiť lehotu podávania žiadostí o dva týždne. Koordinátorka procesov a projektová 
manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla dôvod, pre ktorý kancelária FNPŠ navrhuje neskorší 
termín, a to najmä z dôvodu, že ešte nie je zriadená ani odborná komisia a nie sú pripravené ešte všetky ostatné 
podklady, na ktoré sa výzva odvoláva.  
 
Následne prebehla diskusia medzi prítomnými členmi SR FNPŠ, či skrátiť lehotu na podávanie alebo posunúť 
termín na začatie podávania žiadostí na skorší termín, príp. zazmluvniť vyšší počet hodnotiteľov, ktorým pripadne 
nižší počet projektov a tým pádom to budú vedieť stihnúť v požadovanom krátkom čase. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan zrekapituloval, že dňa 03.02.2023 schvaľuje SR FNPŠ Zásady, spôsob a kritériá hodnotenia 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu a ideálne dňa 09.03.2023, resp. najneskôr 13.04.2023 
budú menovaní už všetci členovia odbornej komisie, aby bol dostatok času na ich prípravu a zároveň jasné 
vymedzenie, kto a v akej fáze procesu komunikuje a za čo je zodpovedný, kto bude vykonávať dožiadania 
chýbajúcej dokumentácie a vôbec určiť vzájomné zodpovednostné vzťahy kancelárie FNPŠ a odbornej komisie. 
Zároveň však uviedol, že najneskôr na zasadnutí SR FNPŠ dňa 09.03.2023 môže ešte dôjsť k navýšeniu alokácie 
a do toho času bude zároveň zrejmé, ako sú na tom s financiami samosprávy a v prípade, ak bude všetko 
pripravené, nebráni sa rozhodovaniu SR FNPŠ o poskytnutí a neposkytnutí príspevku aj skôr ako 30.06.2023. 
Po následne vzájomnej diskusii sa prítomní členovia SR FNPŠ zhodli na navrhnutých termínoch. Pri alokácii sa 
prítomní členovia SR FNPŠ navýšili pôvodný návrh na výšku 17,6 mil. EUR. Väčšina z prítomných členov SR FNPŠ 
súhlasila so zmenou výšky spolufinancovania v pomere 30 % k 70 %.  



 39 

 
Člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi navrhol uvažovať, či v texte výzvy nevypustiť podmienku zákazu kombinovania 
príspevku s iným príspevkom s uvedením príkladu Ekonomickej univerzity Bratislava, aby sa mohla prípadne 
prihlásiť v rámci tejto výzvy. Následne prebehla krátka diskusia, avšak predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan je 
toho názoru, že uvedené sa na dnešnom zasadnutí nevyrieši a on v návrhu výzvy pripomienky k tejto podmienke 
neevidoval a dnes tento návrh bol prednesený prvýkrát, preto uvedený návrh nepodporí. Predmetnou 
problematikou sa navrhuje  zaoberať na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ v mesiaci február. Aktuálne pripomína 
deadline na pripomienky k návrhu výzvy do dňa 12.12.2022, aby ich kancelária FNPŠ stihla zapracovať 
do 16.12.2022 a predložiť obratom na odsúhlasenie SR FNPŠ, a to buď na online mimoriadnom zasadnutí, 
fyzickom zasadnutí alebo na hlasovanie per rollam. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie 
FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková sa u prítomných členov SR FNPŠ záverom ešte uistila, či minimálna výška 
oprávnených výdavkov 100-tisíc EUR naďalej ostáva zachovaná, s čím prejavili súhlas všetci prítomní členovia SR 
FNPŠ. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/9/2022 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 a poveruje pracovníkov kancelárie FNPŠ 
zapracovaním pripomienok predložených priamo na zasadnutí a predložením konečného návrhu výzvy 
č. 2022/002 na schválenie dňa 16.12.2022. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
15. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY PRE PODNIKY 
PREVÁDZKUJÚCE ŠPORTOVÚ INFRAŠTRUKTÚRU Č. 2022/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE 
SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY B) SCHVAĽOVANIE USMERNENIA 
K VYÚČTOVANIU MIMORIADNEJ PODPORY V RÁMCI VÝZVY Č. 2022/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal projektového manažéra kancelárie FNPŠ 
p. Michala Nogu o poskytnutie informácie k tomuto bodu. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga 
uviedol, že všetky mimoriadne podpory boli poskytnuté prijímateľom a na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ je potrebné 
vzhľadom na zabezpečenie dostatočného času pre prijímateľov na predkladania podkladov na finančnú kontrolu 
poskytnutej mimoriadnej podpory schváliť Usmernenie k vyúčtovaniu, ktoré budú prijímatelia predkladať v lehote 
do 30.06.2023. 
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V rámci formálne kontroly kancelária FNPŠ prijala celkom 110 žiadostí: 

• 3 žiadosti neboli podané riadne a v čas a z posudzovania boli vyradené subjekty MXM,s. r. o., TK Kysucké 
Nové Mesto a Miriam Drobná 

• do ďalšej kontroly bolo zaradených 107 žiadostí 
o 2 žiadosti podal neoprávnený žiadateľ a z posudzovania boli vyradené subjekty SGF, s.r.o., 

Mestský podnik služieb Čadca 
o 84 žiadostí nesplnilo minimálne jednu podmienku výzvy, žiadatelia boli vyzvaní na doplnenie 

údajov 
▪ 82 žiadateľov využilo možnosť doplniť údaje v stanovenej lehote 
▪ 2 žiadatelia nevyužili možnosť doplniť údaje v stanovenej lehote a z posudzovania boli 

vyradení 

• na schválenie bolo SR FNPŠ predložených celkom 102 žiadostí, ktoré splnili podmienky výzvy 
a pri 3 žiadostiach kancelária FNPŠ odporučila správnej rade ponížiť žiadanú výšku mimoriadnej pomoci 

▪ PREMIUM FIT, s. r. o. (-309156,17 €) limit pomoci podľa schémy de minimis 
▪ TK SLÁVIA, a. s. (-15156,17 €) oprava predloženého výpočtu 
▪ FLÓRA NOVA, s. r. o. (-6098,68 €) oprava predloženého výpočtu 

 
Podrobná správa z formálnej kontroly tvorila súčasť podkladov pre členov SR FNPŠ k zasadnutiu. 
 
Následne si vzal slovo predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že obsah znenia Usmernenia k vyúčtovaniu 
bol vyjasnený v rámci pripomienkového konania a jedna otvorená vec týkajúca sa preukazovania výšky 
oprávnených výdavkov bola kanceláriou FNPŠ akceptovaná podľa návrhu člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

 
Uznesenie č. 15/9/2022 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Usmernenie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce 
športovú infraštruktúru č. 2022/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
16. SCHVAĽOVANIE PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA 1. POLROK 
ROKU 2023 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a prezentoval, že hlavným dôvodom zaradenia 
predmetného bodu do programu je predloženie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roku 2023 na jeho 
schválenie, aby sa zasadnutia SR FNPŠ uskutočňovali v zmysle vopred odsúhlaseného plánu zasadnutí 
pre zabezpečenie kontinuity a systematickosti jednotlivých procesov v rámci Fondu na podporu športu a nastavenia 
jej úloh na 1. polrok roku 2023:  
 

Zasadnutie 
správnej rady  

Termín zasadnutia 
správnej rady  

Termín na 
predkladanie 
materiálov  

Kreovanie 
programu na 
porade predsedu  

Odsúhlasenie 
návrhu materiálov 
na porade 
predsedu  

37.  03.02.2023  27.01.2023  17.01.2023  24.01.2023  
38.  09.03.2023  02.03.2023  21.02.2023  28.02.2023  
39.  13.04.2023  06.04.2023  28.03.2023  04.04.2023  

40.  11.05.2023  04.05.2023  25.04.2023  02.05.2023  
41.  08.06.2023  01.06.2023  23.05.2023  30.05.2023  
42.  30.06.2023  23.06.2023  13.06.2023  20.06.2023  

 
V rámci tohto bodu sa o slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška, ktorého zaujímali aj miesta budúcich 
zasadnutí SR FNPŠ, najmä s ohľadom na plánované výjazdové zasadnutia. Na uvedené odpovedal predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan s tým, že nateraz to nie je uzavreté. Po výjazdovom zasadnutí, ktoré sa uskutoční 
najbližšie v meste Prešov, navrhuje zvážiť kam ďalej. On by rád zachoval formu výjazdových zasadnutí aj mimo 
Bratislavy, pretože je to pozitívne vnímané zo všetkých strán a veci sa lepšie predrokujú, ak členovia SR FNPŠ 
vidia problematiku športovej infraštruktúry priamo v teréne. Na základe tohto dal na zváženie, aby si členovia SR 
FNPŠ premysleli do akých okresných miest najbližšie ísť, kde sú prípadne väčšie projekty. Prítomných členom SR 
FNPŠ zároveň požiadal, aby si pozorne prešli navrhnuté termíny a ak majú nejaké návrhy na úpravu, či zmenu, 
aby svoj návrh prezentovali. Ďalej uviedol, že v januári 2023 neurčoval žiaden termín zasadnutia SR FNPŠ, aj 
z dôvodu dovoleniek kancelárie FNPŠ, aj pre potenciálne už nového riaditeľa/riaditeľku, aby sa stihli všetky 
administratívne procesy pred kreovaním programu, obsahu, internej porady a včasného zaslania materiálov 
členom SR FNPŠ. Zároveň však, nielen kvôli rôznym žiadostiam, ktoré bývajú adresované na členov SR FNPŠ, či 
na kanceláriu FNPŠ, by bol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rád, aby uvedený plán vrátane všetkých dátumov 
bol riadne publikovaný na webe Fondu na podporu športu a všetci videli termíny nielen predkladania materiálov 
na rokovanie SR FNPŠ, aby sa do budúcna predišlo ad hoc problémom, že deň pred SR FNPŠ príde žiadosť 
a očakáva sa okamžité prerokovanie. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 16/9/2022 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje plán zasadnutí správnej rady Fondu na podporu 
športu na 1. polrok roka 2023. 
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Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
17. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod deklaroval, že je rád, že sa po zasadnutí 
SR FNPŠ bude konať vianočné posedenie aj s členmi DR FNPŠ a kanceláriou FNPŠ, na ktorom by sa mal 
zúčastniť aj bývalý štátny tajomník MŠVVŠ SR pre šport p. Ivan Husár. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa 
tešil, čo sa vzájomnou spoluprácou za posledné dva roky podarilo. Ďalej uviedol, že je rád, že Fond na podporu 
športu už má vysúťažené motorové vozidlá a ostáva už len otázka vyriešenia ich používania, pretože budú 
k dispozícii aj na výjazdové zasadnutia SR FNPŠ. Členom SR FNPŠ, ktorí sú z Bratislavy alebo jej okolia, sú 
k dispozícii tieto motorové vozidlá za účelom presunu na otváranie športovísk podporených zo strany Fondu 
na podporu športu. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa v rámci tohto bodu dotázal člena SR FNPŠ 
p. Miroslava Drába, či do konca roku 2022 bude mať SR FNPŠ svojho člena zo SZĽH. Ten uviedol, že najbližší 
pondelok sa koná kongres SZĽH, ktorý schvaľuje zmenu stanov, podľa ktorého výkonný výbor schvaľuje zástupcu 
SZĽH v SR FNPŠ. Výkonný výbor by sa mal konať 19.12.2022.  
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 17/9/2022 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

a hosťom za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ, a následne všetkým zaželal 

pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan            Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ  koordinátorka procesov a projektová manažérka  

kancelárie FNPŠ a overovateľka zápisnice 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 08. decembra 2022:  

 

Uznesenie č. 1/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 

Bratislavského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami BSK. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území mesta 

Bratislava - história, stav a perspektívy predstavené zástupcami mesta Bratislava a inými. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra Športového 

centra polície (ŠCP) - história, stav a perspektívy predstavené riaditeľom ŠCP a jeho tímom. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra Národného 

športového centra (NŠC) - história, stav a perspektívy predstavené riaditeľom NŠC a jeho tímom. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade uznesenia 

č. 6/6/2022 SR FNPŠ schvaľuje aktualizovanú hierarchiu legislatívneho plánu a v prípade uznesenia č. 8/8/2022 
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SR FNPŠ schvaľuje posunutie termínu predloženia návrhu Štatútu Fondu na podporu športu na schválenie 

správnej rade do 31.03.2023.  

T: do 31.03.2023 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie kancelárie Fondu na podporu športu 

od posledného zasadnutia správnej rady.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o aktuálnom stave pripravenosti projektov 

športovej infraštruktúry národného významu a poveruje predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, člena SR FNPŠ 

p. Gábora Asványiho a projektového manažéra kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša predložením zoznamu 

športovej infraštruktúry národného významu (ŠINV), ktorú je možné podporiť do 31.12.2023, na najbližšie 

zasadnutie správnej rady. 

T: do 23.12.2022 

Z: Ladislav Križan, Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 10/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu predbežne schvaľuje žiadosť Slovenského zväzu biatlonu na poskytnutie 

finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu na dofinancovanie prác, ktoré nastali pri výstavbe novej 

kolieskovej dráhy v Národnom biatlonovom centre v Osrblí ako športovej infraštruktúre národného významu 

vo výške 99.135,67 EUR po overení všetkých doručených podkladov, z ktorých posledný bol doručený dňa 

07.12.2022. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 
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2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave problematiky žiadosti 

č. 57 (AQUAPARK Poprad, s.r.o.) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie komplexnú informáciu o stave žiadosti č. 32 (Trnavský 

samosprávny kraj) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 a na jej základe schvaľuje zmenu rozhodnutia 

o poskytnutí príspevku na projekt zo dňa 09.07.2021 prijatého uznesením č. 6/8/2021 v prípade žiadosti č. 32 

(Trnavský samosprávny kraj) a rozhodla o neposkytnutí príspevku na projekt podpory športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

Uznesenie č. 12/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o dodatočné preverenie žiadosti č. 179 

zo strany žiadateľa Lezecká stena, s. r. o. doručenú dňa 07.12.2022 v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004 a na základe tejto žiadosti odkladá predmetnú vec na najbližšie zasadnutie správnej rady v roku 2023. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie komplexnú informáciu o stave žiadosti č. 4 (obec 

Rovinka) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. DR FNPŠ prijala uznesenie č. 3/5/2022 DR 

FNPŠ dňa 24.11.2022 v znení: „Dozorná rada FNPŠ na základe preskúmania žiadosti Obce Rovinka, rozhodnutia 

SR FNPŠ, všetkých súvisiacich dokumentov a zistených skutočností odporúča Správnej rade FNPŠ zmeniť 

rozhodnutie SR FNPŠ o schválení príspevku obci Rovinka v rámci príslušnej výzvy č. 2021/004 a príspevok 

neschváliť, vzhľadom na závažné nedostatky v predloženej dokumentácii projektu zo strany žiadateľa, 

znamenajúce nesplnenie podmienok výzvy“. Na základe § 8 ods. 2 písm. g) zákona o fonde Správna rada Fondu 

na podporu športu schvaľuje zmenu rozhodnutia o poskytnutí príspevku na projekt zo dňa 13.05.2022 prijatého 

uznesením č. 5/5/2022 v prípade žiadosti č. 4 (obec Rovinka) a rozhodla o neposkytnutí príspevku na projekt 

podpory športu. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosti o navýšenie príspevku na projekt podpory 

športu v prípade žiadosti č. 85 (FC ŠTK 1914 ŠAMORÍN, a.s.) a žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov) predložených 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla nenavýšiť príspevok na projekt. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 160 

(BR ACADEMY, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004.  

6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti č. 68 

(mesto Martin) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 

7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o predĺženie doby realizácie projektu 

„Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne“ v prípade žiadosti č. 130 (mesto Trenčín) predloženej 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a schvaľuje predĺženie doby realizácie projektu a zároveň 

poveruje predsedu SR FNPŠ na uzatvorenie dodatku k zmluve o príspevku na projekt. 
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T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 13/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu k príprave novelizácie Schémy štátnej 
pomoci na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry poskytovanej v Slovenskej republike 
prostredníctvom Fondu na podporu športu č. SA.64334. 
 
T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 14/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave výzvy na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2022/002 a poveruje pracovníkov kancelárie FNPŠ zapracovaním pripomienok predložených 

priamo na zasadnutí a predložením konečného návrhu výzvy č. 2022/002 na schválenie dňa 16.12.2022. 

T: do 16.12.2022 

Z: Ladislav Križan, Gábor Asványi, Ivan Greguška 

 
Uznesenie č. 15/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 

pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Usmernenie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru 

č. 2022/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 16/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje plán zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu 

na 1. polrok roka 2023. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 17/9/2022 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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